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Višak prihoda od 910.000 kuna za 
komunalne i društvene investicije

GRADSKO VIJEĆE  Na predzadnjoj sjednici u tekućem mandatu

USPJEH Na natječaju 
Inpuls Udruge gradova 

Gradu Ivancu 
nagrada za 
najbolje 
inovacije u 
lokalnoj 
samoupravi

SVJEtSKI DAN VODA

Uređen okoliš 
kaptaža na 
Žganom vinu 
i Vitešincu

NA ZAPUŠtENIM 
ČEStICAMA

INVEStICIJE Kreće program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture

Grad osigurava 
besplatno 
spaljivanje za 
proizvodnjuSTR. 4.

Milijuni za radove 
na  komunalnoj 
infrastrukturi
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Dolaskom proljeća i toplijih 
dana otvaraju se prvi ovogodiš-
nji radovi iz gradskog  Progra-
ma gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture. Za 
više projekata građevinske su 
dozvole dobivene, a gradske su 
službe provele natječajne po-
stupke pa je sve spremno za po-
četak radova koji trebaju početi 
već idućih dana.

Među prvim većim radovima 
u Ivancu bit će gradnja mosta 
preko Bistrice u Ulici Ljudevita 
Gaja. I za ovaj projekt natječaj 
je proveden, a u postupku javne 
nabave radovi su povjereni tvrtki 
Hidroing iz Varaždina koja je po-
nudila najpovoljniju cijenu grad-
nje u iznosu od 397.600 kuna.

-Gradit će se armiranobe-
tonski most, raspona 6,5 me-
tara, ukupne duljine (s „krilima“ 
11,7 metara), širine kolnika 2x3 
metara, s obostranim pješač-
kim stazama širine 1,5 metara. 
Uredit će se i kontaktne površine 
i prilazi mostu, kao i dio korita 
potoka Bistrice u zoni izvođenja 
radova. Još prošle godine Grad 
Ivanec je dao urediti pristupnu 
makadamsku cestu zapadno od 
mosta tako da će se njegovom 
izgradnjom omogućiti spajanje 
Gajeve sa Stepinčevom ulicom 
i s izlazom na Malezovu. To će 
biti korak u uređenju Gajeve ulice 
kao jedne od alternativnih cesta 
na koje bi ubuduće bilo moguće 
usmjeriti dio prometa iz centra i 
time omogućiti zatvaranje „špi-
ce“ za promet – izvijestio je gra-
donačelnik Milorad Batinić.

Kandelaberska javna 
rasvjeta 
Sve je spremno i za početak 

gradnje javne rasvjete uz župa-
nijsku cestu Ivanec – Jerovec. I 

za taj projekt proveden je postu-
pak javne nabave, a najpovoljniji 
ponuditelj bila je tvrtka Elektro 
Golub iz Horvatskog. Vrijednost 
investicije je 224.500 kuna. 

Javna rasvjeta gradit će se 
na trasi dugoj 650 metara, od 

odvojka Nazorove ulice u Ivan-
cu do mosta preko rijeke Bednje. 
Postavit će se kandelaberska 
rasvjeta visine 8 metara, s LED 
rasvjetnim tijelima.

Nogostup na trasi 
dugoj 650 metara
-U skladu s dogovorom Gra-

da Ivanca i Županijske uprave za 

ceste, i ŽUC uskoro kreće s ra-
dovima na prvoj fazi proširenja 
županijske ceste Ivanec – Jero-
vec. U sklopu tih radova izvest će 
se rigol i nogostup sa zapadne 
strane ceste (do mosta preko 
Bednje), dok će se u nastavku s 

istočne strane izvršiti proširenje 
ceste s potpornim zidom i nogo-
stupom. Ukupna duljina zahvata 
bit će 650 metara. Procijenjena 
vrijednost ovih radova je veća od 
550.000 kuna, s time da će Grad 
Ivanec, kao i dosad u svim zajed-
ničkim projektima sa ŽUC-om, 
ovu investiciju sufinancirati s 25 
posto sredstava koje smo već 

osigurali u gradskom proraču-
nu. Time će ujedno sjeverni ulaz 
u grad dobiti primjerenu urbanu 
vizuru – ističe Batinić.

Inače, nogostup će se izvesti 
u širini od 1,5 metara, a od pro-
metnice će biti odvojen rubnja-

kom i deniveliran od kolnika za 
15 centimetara, s rigolom širine 
pola metra. Na sjevernom di-
jelu zahvata će se uz nogostup 
izgraditi i potporni zid do spoja 
s postojećim, koji je Grad Ivanec 
dao izraditi tijekom 2015. godi-
ne. U drugoj fazi, koja se plani-
ra naredne godine, izvest će se 
pješačko - biciklistička staza s 
istočne strane prometnice, čime 
će se na ovoj frekventnoj cesti u 
velikoj mjeri podići stupanj sigur-
nosti svih sudionika u prometu. 

Dovršetkom ovog projekta, na 
području Jerovca ostaje da se po 
pitanju sigurnosti pješaka riješi 
još samo dionica županijske ce-
ste u zoni klizišta, a što će se po-
kušati u narednom razdoblju.(ljr)

Na svečanoj dodjeli 
nagrada Udruge gradova 
RH za inovacije i najbo-
lju praksu u lokalnoj sa-
moupravi -  Inpuls 2016. 
održanoj u utorak, 28. 
ožujka u hotelu Shera-
ton u Zagrebu, Grad Iva-
nec proglašen je jednim 
od laureata u prestižnoj 
kategoriji Grad gospo-
darstva. Nagrada mu je 
uručena za pokretanje 
rada i prakse Projektnog 
ureda Grada Ivanca za EU 
fondove, čime je ovaj iva-
nečki projekt – uz već ra-
nije dodijeljenu nagradu 
Smart cities – Pametnija 
uprava, dobio još jedno 
nacionalno priznanje 
za istaknutu i uspješnu 
praksu koja doprinosi 
pokretanju gospodarskih 
tokova u Hrvatskoj.

-Vi ne pričate o gos-
podarstvu, vi ga svojim 
rješenjima zaista i po-

krećete. Udruga gradova 
u svom članstvu ima 121 
grad, što znači da obu-
hvaćamo 63 posto sta-
novništva Hrvatske. Kon-
kurencija je bila oštra, svi 
projekti bili su odlični, ali 
vi ste bili najbolji od naj-
boljih – istaknuo je Željko 

Turk, predsjednik Udruge 
gradova prilikom dodjele 
priznanja nagrađenima.

   Biserka Sladović, sa-
vjetnica Hrvatske udruge 
poslodavaca te jedna od 
evaluatorica prijavljenih 
projekata, na svečanoj je 
dodjeli istaknula kako se 
kod ocjenjivanja projeka-
ta gledala inicijativa, re-
levantnost, inovativnost 

i primjenjivost. Koliko  je 
ivanečki projekt kvalite-
tan, najbolje govori činje-
nica da je Ivanec odskočio 
u oštroj konkurenciji puno 
većih gradova. Naime, u 
kategoriji Grad gospodar-
stva, nagrađeni su samo 
– redom – projekti Buze-
ta, Ivanca i Zagreba. 

U ime Grada Ivan-
ca priznanje je preuzeo 
gradonačelnik Milorad 
Batinić, a s puno ponosa 
svečanosti su nazoči-
li i voditelji EU projekata 
zaposleni u Projektnom 
uredu s direktoricom La-
nom Labaš. 

Inače, Udruga grado-
va ovo vrijedno priznanje 
dodjeljuje svake četiri go-
dine u pet kategorija. Uz 
kategoriju Grad gospo-
darstva, tu su i kategorije 
Grad suradnje, Grad gra-
đana, Grad kreative i Grad 
sporta.(A. Jagetić)

Svečanosti dodjele nazočili su i mladi voditelji EU projekata zaposleni u 
Projektnom uredu Ivanec

Ivancu je nagrada dodijeljena u kategoriji inovativnih gospodarskih praksi

USPJEH Na natječaju Inpuls Udruge gradova RH

Gradu Ivancu nagrada 
za najbolje inovacije u 
lokalnoj samoupravi

Desetak poduzetnika, obrtnika, vlasni-
ka OPG-ova te privatnih iznajmljivača sa 
šireg područja grada Ivanca, Varaždina te 
Krapinsko – zagorske županije sudjelova-
lo je u srijedu, 15. ožujka, na prezentaciji 
natječaja Konkurentnost turističkog gos-
podarstva, koji je raspisalo Ministarstvo 
turizma RH. 

Prezentaciju natječaja, čija su pot-
porna sredstva usmjerena na razvoj 
turizma i poticanje turističkih tokova, u 
Gradskoj su vijećnici održali zaposleni-

ci Projektnog ureda Grada Ivanca za EU 
fondove.

Oni su nazočnima detaljno predstavili 
sve mjere iz natječaja, prihvatljive aktiv-
nosti, intenzitete potpore, informirali ih 
o potrebnoj dokumentaciji te njihovim 
obvezama kao prijavitelja i kao korisni-
ka potpore. Velik interes za natječaj i ne 
čudi s obzirom na dobre rezultate koje je 
Projektni ured na istovjetnom natječaju 
postigao prošle godine, kada su od tri pri-
javljena projekta - koliko ih je Ured izradio 

PROJEKtNI URED Predstavljen natječaj Ministarstva turizma Konkurentnost turističkog gospodarstva

O bespovratnim sredstvima za razvoj turizma

Prezentaciju su održali zaposlenici Projektnog ureda za EU fondove

 ˝ Na istovjetnom natječaju 
2016. godine Projektni ured 
je za korisnike kandidirao 
tri projekta i svaki od njih 
dobio je novčanu potporu

 ˝ U kategoriji 
Grad gospodarstva 
nagrađena su samo 
tri grada i to, redom, 
Buzet, Ivanec i Zagreb
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INFRAStRUKtURA Počinju radovi na gradnji objekata i uređaja komunalne infrastrukture

Najveći zahvati: Nogostup i 
rasvjeta Ivanec – Jerovec te 
most u Gajevoj  ˝ U visokoj fazi dovršenosti je i cijeli niz drugih projekata, 

od uređenja dječjeg igrališta u Radovanu i parkova u Ivancu do 
proširenja Gajeve i probijanja nove ulice Varaždinska – Jezerski put

Za realizaciju više kapitalnih proje-
kata spremaju se i u Ivkom – Vodama 
d.o.o. Naime, glavnina velikih investicija 
u toj tvrtki ove će godine biti vezana za 
ulaganja u odvodnju. Riječ je ponajprije, 
o projektu izgradnje sanitarne kanaliza-
cije u Be-
dencu (1. 
faza), koji 
je – uz su-
g l a s n o s t 
Gradskog 
v i j e ć a 
Ivanca - 
kandidiran 
na pod-
mjeru 7.2.1 
EU fonda 
za ruralni 
razvoj.

Na novi 
sustav od-
vodnje  u 
prvoj će se 
fazi moći 
priključiti oko 500 kućanstava (prete-
žito uz glavnu, županijsku cestu koja se 
proteže kroz naselje) dok će ostatak na-
selja biti rješavan u drugoj fazi (kućan-
stva uz odvojke nerazvrstanih cesta). 
Nakon ovog projekta moći će se plani-
rati i nastavak aktivnosti na uređenju 
županijske ceste. Preko Ivkom – Voda 
d.o.o. ove će se godine početi realizirati 

najveći i najskuplji komunalno – infra-
strukturni projekt u povijesti Ivanca, a 
to je Aglomeracija Ivanec, oko 145 mi-
lijuna kuna vrijedna gradnja sustava 
odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda 
na području naselja Ivanec i 12 okolnih 

naselja koja 
gravitiraju 
rijeci Bed-
nji, a koji se 
financira iz 
Strukturnih 
fondova EU 
i državnog 
p r o r a č u -
na. Ras-
p i s i v a n j e 
n a t j e č a j a 
za izvođe-
nje radova 
očekuje se 
još ove go-
dine.

-Što se 
pak tiče vo-

doopskrbe, Hrvatskim vodama kandidi-
rali smo projekt gradnje kapitalnog vodo-
opskrbnog projekta, a to je novi dobavni 
cjevovod na relaciji izvorište Žgano vino – 
vodospremnik Pahinsko – Malezova uli-
ca, dug 3,9 kilometara. Riječ je o projektu 
vrijednom 4,37 milijuna kuna – istaknuo 
je tehnički direktor Ivkoma – Voda Ranko 
Zbodulja.(ljr)

Komunalne službe pripremaju projekte uređenja staza te gradnje 
rampe i stepenica u glavnom gradskom parku

Ovako će se urediti prilaz iz parka prema Kukuljevićevoj ulici

Uređenje gradskih parkova
 Idućih dana kreće i nova faza radova na uređenju Malog parka 

u Ivancu, gdje će se postaviti četiri nove klupe i koševi za smeće. U 
to će se uložiti 22.000 kuna, a radove u parku obavit će Ivkom d.d.

Nadalje, u pripremi su i projekti uređenja pješačkih staza u glav-
nom gradskom parku u Ivancu, uključujući i gradnju rampe i stepe-
nica na spoju s nogostupom te pješačkom ogradom na nogostupu 
u duljini od oko 80 metara.(ljr)     

Igralište, 
nova ulica i 
autobusno 
stajalište

U gradskoj upravi obav-
ljaju se i pripreme za početak 
drugih radova. Među njima 
su i aktivnosti na asfaltiranju 
Preradovićeve ulice u Zoni C3 u 
Ivancu. Ove će se godine izra-
diti i projekti za proširenje iva-
nečke Gajeve ulice.

Nadalje, u tijeku je i izra-
da projektne dokumentaci-
je i troškovnika te procjena 
troškova gradnje za uređenje 
dječjeg igrališta u Radovanu. 
Projekti je u visokoj fazi dovr-
šenosti, a u trenutku zaklju-
čenja ovog izdanja Ivanečkih 
novina obavljale su se pripre-
me za raspisivanje natječaja 
za odabir izvođača radova.

Za izvođenje je spremno 
i nekoliko drugih projekata. 
Među njima je uređenje pri-
stupne prometnice do odla-
gališta komunalnog otpada 
u Jerovcu, čija je vrijednost 
450.000 kuna. čim projekt do-
bije građevinsku dozvolu, ra-
dovi kreću. Nadalje, počinju i 
pripremni radovi za izgradnju 
nove prometnice, točnije, spo-
ja Varaždinska ulica – Jezerski 
put. Vrijednost toga zahva-
ta procijenjena je na 100.000 
kuna, a radovi će početi odmah 
nakon rješavanja imovinsko – 
pravnih odnosa s građanima.

Obavljaju se i pripreme za 
uređenje autobusnog stajali-
šta u Gačicama. U tijeku je par-
celacija, a nakon toga kreće se 
u izradu projekata.(ljr) 
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VODOOPSKRBA I ODVODNJA 

Pripreme za kapitalne projekte 
u odvodnji i vodoopskrbi

U Ivkom – Vodama spremaju se za velike 
ovogodišnje projekte u odvodnji i vodoopskrbi
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za natječaj - sva tri odobrena za financi-
ranje. Oni se u međuvremenu uspješno 
provode, a o njima će se uskoro podnijeti i 
završna izvješća.

Natječaj Ministarstva turizma otvo-

ren je do 10. travnja pa su svi zainte-
resirani pozvani da se jave u Projektni 
ured Grada Ivanca za EU fondove te 
da se na vrijeme raspitaju o uvjetima 
i mogućnostima prijave svojih projek-
tnih ideja za dobivanje bespovratnih 
sredstava.  

Projektni ured Grada Ivanca nalazi 
se na adresi Trg hrvatskih ivanovaca 10, 
e-mail: projektni.ured@ivanec.hr, tel. 
042/645 488. (A. Jagetić)
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Pod aktualnim satom je nezavisni vi-
jećnik Mirko Žimbrek tražio pismeni od-
govor na pitanje o ukupnom zaduženju 
Grada Ivanca za financiranje izgradnje 
škola i dvorana po modelu javno – privat-
nog partnerstva te kreditnih obveza za 
Kino i Muzej planinarstva Ivanec. Usme-
ni odgovor dobio je odmah od pročelnica 
Maje Darabuš i Marine Držaić. 

Što se tiče najma koji Grad plaća za 
izgradnju osnovne škole u Salinovcu i 
dogradnju škole u Radovanu po modelu 
JPP-a, riječ je o 223.000 kuna godišnje, 
na rok od 25 godina. Za Muzej planinar-
stva Grad Ivanec se nije zaduživao, već 
je izgradnja sufinancirana sredstvima 
Ministarstva kulture (1,4 milijuna kuna), 
Ministarstva regionalnog razvoja i fon-
dova EU (600.000 kuna), a vlastitih prora-
čunskih sredstava uloženo je 1,9 milijuna 
kuna. Grad se nije kreditno zadužio ni za 
Kinodvoranu, već je to učinilo Pučko otvo-
reno učilište. Slijedom zakonskih propisa, 
Grad Ivanec ima još dosta prostora za 

zaduživanje, a bude li potrebno, kazao je 
gradonačelnik Milorad Batinić, kredit će 
se uzeti za potrebe predfinanciranja dru-
gih EU projekata.

O Rekreacijskom centru 
Lančić – Knapić
Osvrćući se na izvješće objavljeno u 

Ivanečkim novinama o sastanku gradske 
uprave s mještanima Lančić – Knapića i s 
predstavnicima DŠR-a na kojemu je pred-
stavljeno idejno rješenje Rekreacijskog 
centra na Matišićevom bajeru, vijećnik 
HSS-a Tibor Surjak kazao je da su mnogi 
građani uvjereni da će se taj zahvat brzo 
realizirati te izrazio sumnju u to, jer da 
sredstva za to nisu osigurana u proraču-
nu za 2017. Prenio je i lokalne priče o tomu 
da se, navodno, „cijela stvar može požuriti 
ulaskom određenih ljudi u HNS“. Vijećniku 
je odgovorio gradonačelnik Batinić:

-U proračunu za ovu godinu osigurana 
su sredstva za izradu glavnog projekta. 
Njegov dovršetak očekujemo za mjesec 
do dva. Nakon toga organizirat ćemo 
sastanak s Hrvatskim vodama i ŠRD-om 

Ivanec, kako bismo čuli njihove sugestije 
i definirali način izmuljivanja bajera te ri-
ješili probleme koji proizlaze iz činjenice 
da je i Matišićev bajer u obuhvatu Nature 
2000 (ekološke mreže zaštićenih pod-
ručja Hrvatske). Na sastanak u Gradskoj 
vijećnici bio je pozvan i predsjednik ŠRD-
a Draženko Jakopović, jer Ribičko društvo 
ima dozvolu upravljanja i gospodarenja 
bajerom. Bili su pozvani i svi zainteresira-
ni građani s područja Lančića – Knapića, 
jer smo željeli da i sami građani sudjeluju 
u kreiranju budućih sadržaja SRC-a. 

Batinić Surjaku: Izađite u 
javnost s imenima i prezime-
nima!
-S obzirom na to da je Grad otkupio 

sve potrebne površine i dao izraditi ge-
odetsku podlogu, ove godine u planu je 
izvođenje pripremnih zemljanih radova. 
Budući da postoje velike visinske razlike, 
bit će potrebno isplanirati teren za ma-
lonogometno igralište i za dio okoliša. 
Realizacija ukupnog zahvata ovisi, kao i 
uvijek, o financijskim sredstvima – izjavio 

je gradonačelnik.
   Smatrajući da je T. Surjak – ne prvi 

put – dijelom svoga pitanja odstupio od 
uobičajene prakse vijećnika da sjednicu 
Vijeća kao najvišeg predstavničkog tijela 
ne opterećuju tračevima i kuloarskim pri-
čama, Batinić mu je oštro odgovorio na 
dio pitanja u kojemu je HNS spomenuo u 
negativnom kontekstu:

- Ovakve laži i deplasirane izjave samo 
pokazuju da su lokalni izbori blizu. Ako 
već javno izlazite s ovakvim optužba-
ma, onda svima u Gradskom vijeću javno 
iznesite i imena i prezimena onih koji to 
govore. Nitko od članova HNS-a to nije 
radio, niti ima potrebu da to radi, to više 
što je Ogranak HNS-a u Lančić – Knapiću 
osnovan još 1991. godine. A ako takve zlu-
rade konstrukcije šire neke druge politič-
ke opcije, o tome ne bih želio suditi. Ova-
kve optužbe ne „piju vodu“, naprosto zato 
što se vidi što je sve u proteklih 12 godina 
napravila koalicija HNS-a, SDP-a i HSU-a 
– zaključio je Batinić te sugerirao Surjaku 
da, kao gradski vijećnik, zadrži određenu 
razinu komunikacije.(ljr)
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Šesnaest od ukupno 17 vi-
jećnika u utorak se, 7. ožujka, 
odazvalo 35. sjednici Gradskog 
vijeća Ivanca, sazvanoj po hit-
nom postupku. Razlog tomu bila 
je potreba da se Ivkom – Vodama 
d.o.o. izda suglasnost za pro-
vedbu ulaganja u izgradnju vo-
doopskrbne infrastrukture kako 
bi se tvrtka mogla prijaviti na na-
tječaj na jednu od mjera u sklopu 
EU fonda za ruralni razvoj. 

U ovom slučaju Vijeće je dalo 
suglasnost na provedbu ulaganja 
u izgradnju vodoopskrbe dijela 
Klenovnika i Goranca. Iako je riječ 
o naseljima na području susjedne 
općine Klenovnik, direktor Ivko-
ma Mladen Stanko pojasnio je da 
ova investicija obuhvaća i ulaga-
nja u rekonstrukciju crpne stanice 
i tlačnog cjevovoda u Bedencu. 

-Iako u početku  nije bila 
navedena potreba davanja su-
glasnosti za infrastrukturu koja 
samo prolazi administrativnim 
područjem Ivanca, upozoreni 
smo u međuvremenu na obvezu 
da i Gradsko vijeće također izda 
suglasnost – rekao je Stanko. 
Pošto bi bez toga projekt bio od-
bačen, Vijeće je jednoglasno dalo 
suglasnost koja je omogućila 
Ivkom – Vodama da ovaj pro-
jekt kandidiraju na natječaj.(ljr)

PRIDRUŽItE SE! 
Zelena čistka Iva-
nec 2017. u subo-
tu, 22. travnja

U utorak, 11. 
travnja, 
sastanak za 
Zelenu čistku 

Na području našeg grada i 
ove će se godine, šestu godi-
nu zaredom, provesti ekološka 
akcija Zelena čistka. I ovoga 
puta organizira je Grad Ivanec 
u suradnji s mjesnim odborima, 
udrugama, s Ivkomom, sa ško-
lama, vrtićima i svima drugima 
koji se odluče uključiti u akciju 
koja je dio globalne Zelene čis-
tke, a istodobno se održava u 
više od stotinu zemalja svijeta.

Gradska uprava već provodi 
sve potrebne organizacijske i 
logističke pripreme za što opti-
malniju provedbu akcije na tere-
nu. Dio priprema već je odrađen, 
jer je Grad još krajem veljače 
uputio pozive svim mjesnim 
odborima da dostave podat-
ke o onečišćenim lokacijama s 
procjenom količina otpada na 
njima. Kako bi se na licu mjesta 
dogovorili konkretni detalji ve-
zani uz provedbu čistke, pred-
stavnici svih sudionika pozvani 
su na koordinacijski sastanak 
koji će se u Gradskoj vijećnici 
održati u utorak, 11. travnja u 19h. 

Na njemu će se dogovoriti 
svi detalji oko početka akcije, 
sortiranja i odvoza prikupljenog 
otpada, opskrbe akcijaša vreća-
ma i rukavicama, komunikacija 
s komunalnim redarima, pre-
hrana odraslih sudionika i dje-
ce te medijsko praćenje akcije. 

Mjesni odbori koji ističu da 
na svojim područjima više ne-
maju „divljih“ odlagališta sme-
ća zamoljeni su da se u Zelenu 
čistku uključe uređenjem okoli-
ša društvenih objekata i javnih 
zelenih površina kao i okućnica 
svojih sugrađana koji su bole-
sni ili žive u teškim socijalnim 
prilikama.(ljr) 

Prvim proljetnim uređe-
njem okoliša vodospremnika 
u Vitešincu i na Žganom vinu, 

djelatnici Ivkom - Voda d.o.o. u 
srijedu su, 22. ožujka, dali svoj 
doprinos obilježavanju Svjet-

skog dana voda. Akcija je poče-
la u jutarnjim satima, uklanja-
njem manjeg „divljeg“ deponija 
pokraj kaptaže u Vitešincu, gdje 

je netko neodgovoran odložio 
bijelu tehniku, plastiku i kućno 
smeće. Radnici su se potom 
uputili i do vodospremnika na 

Žganom vinu te i tamo pokupili 
nešto smeća koje su tu odbaci-
li pojedini izletnici, a potom su 
obišli i očistili i ostale vodovod-
ne kaptaže kojima upravljaju 
Ivkom – Vode. 

Radilišta je obišao i tehnič-
ki direktor Ivkom - Voda Ranko 
Zbodulja u pratnji voditelja vo-
doopskrbe i odvodnje Dalibora 
Patekara te tu priliku iskoristio 
za najavu više novih kapitalnih 
projekata u odvodnji i vodoop-
skrbi koji će se tijekom 2017. pro-
voditi na području grada Ivanca.
(ljr)

Na poziv Grada Ivanca, čla-
novi DVD-a Ivanec u srijedu su, 
8. ožujka, potkresali proble-
matična stabla kod stambenih 

zgrada u centru Ivanca. Riječ je 
o 15 do 20 metara visokim plata-
nama u Arnoldovoj ulici (u parku 
kod „tornjića“), čije su se preko-

mjerno izrasle grane naslonile 
na krovove zgrada, dok su manje 
grane – pogotovo za jačeg vjetra 
– s visine padale na tlo i ugroža-

vale sigurnost građana i parkira-
nih vozila. 

Uz platane, vatrogasci su 
potkresali i žalosnu vrbu na šet-
nici uz Ulicu Ivana Gorana Ko-
vačića, uklonili brezu kod Vete-
rinarske stanice u Gundulićevoj 
ulici te nekoliko invazivnih brije-
stova u Kumičićevoj ulici. 

Nakon što su u toj ulici lani 
porušeni brijestovi čije je agre-
sivno korijenje „podiglo“ no-
gostupe i uništilo podzemne 
instalacije (a nakon toga su 
izvedeni i radovi na polaganju 
nove kanalizacije), u utorak, 14. 
ožujka, počela je sadnja mladog 
drvoreda. U prvoj fazi zasađeno 
je 25 mladih likvidambara. Riječ 
je o listopadnom stablu, omilje-
nom za drvorede i cijenjenom u 
urbanoj hortikulturi, koje nema 
agresivan korijenski sustav i nije 
sklon izvaljivanju ni lomu grana. 

Idućih dana djelatnici Ivkoma 
će tlo isfrezati i zasijati travu te 
na pojedinim mjestima zasaditi 
i ukrasno grmlje. Također, čim 
prođe opasnost proljetnih mra-
zova, uslijedit će i sadnja cvjet-
nih penjačica uz pergole.(ljr)

GRADSKO VIJEĆE  S 35. sjednice Gradskog vijeća Ivanca 

Suglasnost Ivkom – Vodama za 
prijavu projekta na EU fondove

 ˝ Zaduženja Grada: 
Za škole u Salinovcu i 
Radovanu po modelu 
JPP-a 223.000 kuna 
godišnje, za izgradnju 
muzeja i uređenje kina 
Grad se nije zaduživao

Dovršetak glavnog projekta Rekreacijskog centra na Matišićevom bajeru očekuje se za mjesec do dva

AKtUALNI SAt
O zaduženju Grada i SRC-u Lančić - Knapić
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Vodoopskrbna investicija 
obuhvaća i rekonstrukciju 
crpne stanice i tlačnog 
cjevovoda u Bedencu

Udruge i mjesni odbori 
pozvani su da se u akciju 
uključe i uređenjem 
okoliša društvenih 
objekata i javnih površina
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 ˝ Na sastanku će 
se dogovoriti detalji 
oko sortiranja i odvoza 
otpada, opskrbe 
vrećama i rukavicama 
te prehrane sudionika

PROLJEtNI RADOVI Počela sadnja novih drvoreda i održavanje zelenih i površina  

U Kumičićevoj 
ulici drvored 
likvidambara

Sadnja novog drvoreda u Kumičićevoj ulici
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Ivanečki vatrogasci potkresali su visoke platane u parku kod „tornjića“

VODA U povodu Svjetskog dana voda, 22. ožujka

Uređen okoliš 
kaptaža na Žganom 
vinu i Vitešincu
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Čišćenje okoliša kaptaže na Žganom vinu

Kod vodospremnika u Vitešincu uklonjeno je manje „divlje“ 
odlagalište

 ˝  Ivkom - Vode će 
tijekom 2017. godine 
provoditi više kapitalnih 
projekata u odvodnji 
i vodoopskrbi

 Iz gradskog proračuna se za škole u Salinovcu i Radovanu, sagrađene po modelu JPP-a, 
izdvaja 223.000 kuna na godinu
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Na pretposljednjoj sjednici 
Gradskog vijeća Ivanca u teku-
ćem mandatu, održanoj u četvr-
tak, 23. ožujka, gradski su vijeć-
nici većinom glasova donijeli prvi 
ovogodišnji rebalans proračuna 
kojim je gradski budžet s prvo-
bitno planiranih 31,01 povećan 
za 2,69 milijuna te sada iznosi 
33,7 milijuna kuna. 

   Na ovakvo povećanje utje-
calo je dobro poslovanje ivaneč-
kog proračuna u 2016. godini, koji 
je po završnom računu ostvario 
ukupni višak od 909.860 kuna. 
Od te svote se većina, 846.000 
kuna, odnosi na ostvareni višak 
Grada, dok manji dio čine viškovi 
Dječjeg vrtića i Gradske knjižnice. 
Što se tiče viška koji je ostvario 
Grad, on je najvećim dijelom re-
zultat povećanja poreznih priho-
da (koji su veći za 1,1 milijun kuna 
ili 8,1 posto) te komunalnog do-
prinosa, koji je ostvaren čak 28 
posto više od plana. 

Temeljem prijedloga gra-
donačelnika Milorada Batinića, 
kompletan višak od 846.000 
kuna raspoređen je za investi-
cijska ulaganja u komunalnu i 
društvenu infrastrukturu te u 
potpore projektima gradskih 
ustanova i udruga.

Rebalans zato jer je to 
zakonska obveza
Ostatak od 1,77 milijuna kuna 

odnosi na povećanje prihoda 
slijedom dijela porezne refor-
me, kao i na povećanje prihoda 
ostvarenih od prodaje jedne 
gradske nekretnine (329.100 
kuna), zatim, od neutrošenih 
sredstava za korištenje odlaga-
lišta komunalnog otpada iz 2016. 
i dr.

Nakon objedinjene raspra-
ve o svim dokumentima koji su 
sastavni dio rebalansa – a to su 
izmijenjeni i dopunjeni planovi 
Dječjeg vrtića Ivančice i Gradske 
knjižnice Gustav Krklec te grad-
skih programa javnih potreba u 
kulturi, socijalnoj skrbi, sportu, 
gradnje objekata i uređaja ko-
munalne infrastrukture te odr-
žavanja infrastrukture – novi 
proračun podržala je vladajuća 
koalicija HNS-a, SDP-a i HSU-a te 
jedan vijećnik HSS-a i jedan ne-
zavisni vijećnik, dok su tri HDZ-
ova vijećnika bila protiv. Točnije, 
oni su u tom „paketu“ podržali 
samo novi financijski plan Dječ-
jeg vrtića.

Obrazlažući protivljenje re-
balansu, Vladimir Lacković (HDZ) 
je izrazio neraspoloženje zbog 
toga što do prvog rebalansa 
proračuna dolazi samo 2,5 mje-
seca nakon donošenja proraču-
na za 2017. godinu.

-Nitko od nas nije protiv 
Gradske knjižnice ni protiv pove-
ćanja stavki u gradskim progra-
mima, to više što je vidljivo da 

sredstva nikome nisu smanjena, 
nego su povećana. Stav HDZ-a 
jest da je prerano za rebalans, 
jer smatramo da je povećanje 
sredstava za određene namjene 
povezano s predizbornom pro-
midžbom. Mislimo da sredstva 
po rebalansu nakon izbora treba 
raspodijeliti nova garnitura – ka-
zao je Lacković. 

Očitujući se na njegove pri-
mjedbe, gradonačelnik Batinić 
izjavio je da je Grad morao ići u 
rebalans zato jer je to zakonska 
obveza, a ne zbog predizborne 
kampanje. Obrazlažući ovu te-
matiku, podsjetio ga je da u tre-
nutku donošenja proračuna za 
2017. na snagu još nisu bili stupili 
porezni zakoni te da nije bilo po-
znato kako će se – nakon njiho-
ve primjene od 1. siječnja 2017. 
- odraziti na punjenje proračuna. 

-Usto, Grad je ostvario i vi-
šak prihoda, a u međuvremenu 
su objavljeni i rezultati natječaja 
pojedinih ministarstava na koje 
smo kandidirali naše projekte, 
a koji će se također odraziti na 
realizaciju proračuna. Zakonska 
je obveza da se sve te izmjene 
unesu u proračun i to nema veze 
s predizbornom kampanjom, niti 

Grad ima potrebe tako nešto ra-
diti – replicirao je Batinić.

O glavnom projektu 
uređenja ivanečke 
„špice“
Tibor Surjak (HSS) pitao je ne 

bi li bilo bolje da se, u nedostat-
ku sredstava za realizaciju uku-
pne investicije, iznos od 200.000 
kuna planiran za izradu glavnog 
projekta uređenja gradske špice 
radije utroši na uređenje sport-
skog centra na Matišićevom 
bajeru ili na trim staze oko iva-
nečkih Jezera. 

   Pročelnica Marina Držaić 
podsjetila je da je riječ o projektu 
koji je već započet izradom idej-
nog rješenja uređenja trga, a čiji 
je logičan nastavak izrada geo-
detskih podloga i glavnog pro-
jekta s detaljnim troškovnicima, 
što je preduvjet da bi se mogao 
kandidirati za sredstva iz vanj-
skih izvora. M. Batinić je kazao da 
je uređenje Trga hrvatskih ivano-
vaca jedan od onih projekata koji 
su definirani Strategijom razvoja 
grada od 2014. do 2020., a koji je 
i u procesu savjetovanja dobio 
potporu javnosti da ga se uredi 
kao moderan gradski trg i pre-

tvori u pješačku zonu. 
-Očekujemo otvaranje „jačih“ 

EU fondova na kojemu bismo za 
ovaj projekt mogli zatražiti su-
financiranje, no preduvjet za to 
jesu riješeni imovinsko – pravni 
odnosi i izrađena projektna do-
kumentacija – pojasnio je Bati-
nić. Što se tiče pitanja T. Surjaka 
o modernizaciji ivanečkih ulica, 
Batinić je kazao da ona ovisi o 
radovima na Aglomeraciji Iva-
nec.

-čim od Hrvatskih voda do-
bijemo dokumentaciju iz koje 
će biti vidljivo gdje će se kopati 
i obavljati radovi, o tome ćemo 
obavijestiti javnost. Usto, grad-
ske službe će temeljem toga 
izraditi i dinamiku modernizacije 
cesta iz koje će biti vidljivo kada i 
koje će se ulice i dionice obnav-
ljati – poručio je gradonačelnik.

Arhitektonski projekti 
– fotomontaža?
 Nezavisni vijećnik Mirko 

Žimbrek ocijenio je da su po-
jedini aktualni gradski projekti 
namjerno tempirani uoči izbora. 
Arhitektonsko idejno rješenje s 
virtualnim prikazom Sportskog 
centra na Matišićevom bajeru 
i idejno rješenje uređenja Trga 
hrvatskih ivanovaca (objavljena 

u Ivanečkim novinama) nazvao 
je fotomontažom, a kazao je da 
je prije četiri godine na jednak 
način „lansiran“ i projekt gradnje 
brze ceste te da se ništa od toga 
nije ostvarilo.

   Batinić pak je kazao da su 
arhitektonska rješenja objavlje-
na u cilju upoznavanja javnosti 
s projektima i otvaranja što bolje 
komunikacije s građanima. 

-Nikad ništa nismo tempirali 
uoči izbora, no sigurno je da će 
biti još sličnih dobrih projekata 
i rješenja, unatoč tomu što ih vi 
nazivate „bombastičnim“ – na-
govijestio je Batinić. Što se tiče 
brze ceste, ocijenio je da je ona 
generalni problem svih dosa-
dašnjih vlada te podsjetio da je 
Kukuriku Vlada jedina koja je taj 
projekt pokrenula s mrtve točke. 

-Do sada je izrađeno idej-
no rješenje, trasa buduće brze 
ceste je ugrađena u Prostor-
ni plan uređenja Grada Ivanca, 
proveden je postupak procjene 
utjecaja zahvata na okoliš, a mi-
nistarstvo je prošle godine doni-
jelo i rješenje procjene utjecaja 
na okoliš zahvata brze ceste.  
Krajem 2016. godine, prema in-
formacijama iz IGH, započete su 
aktivnosti na izradi idejnog pro-
jekta, za ishođenje lokacijske do-
zvole. Tek u ovoj fazi će se znati 
točna trasa i sve ostalo u vezi 
toga (parcele koje budu trebale 
za cestu i sl.) – rekao je Batinić.

-Grad Ivanec se u ovaj projekt 
također uključio kroz izmjenu 
prostorno – planske dokumen-
tacije i definiranje izlaza s brze 
ceste. Kako bismo ga ubrzali, 
Hrvatskim cestama ponudili 
smo na raspolaganje sve svoje 
kadrovske resurse, čak smo bili 
spremni zaposliti i pravnika za 
poslove rješavanja imovinsko 
– pravnih odnosa. Toliko smo 
zainteresirani za ovaj projekt 
da smo čak predlagali HC-u da 
gradovi i općine kroz koje cesta 
prolazi budu nositelji ovoga pro-
jekta – obrazložio je Batinić.(ljr)  

GRADSKO VIJEĆE  Na predzadnjoj sjednici u tekućem mandatu pred vijećnicima 31 točka dnevnog reda

Ivanečki proračun za 2016. u višku od 910.000 kuna
Kako je raspoređen višak 
od 846.000 kuna?

Višak prihoda koji je Grad ostvario u proračunskoj 2016. godini 
raspoređen je za nastavak radova na izgradnji i uređenju Muzeja 
planinarstva (391.700 kuna), za nabavu vatrogasnog vozila za 
DVD Radovan (60.000 kuna), za sufinanciranje smještaja djece u 
vrtiće izvan Ivanca (80.000 kuna), opremanje sportskih objekata u 
Ivancu i Margečanu (70.000 kuna), za uređenje prostora u brani-
teljskoj zgradi (40.000 kuna), za projekt izgradnje nogostupa u Je-
rovcu (60.000 kuna), za gradnju i uređenja groblja (40.000 kuna), 
za uređenje zone sporta i rekreacije u Lančiću (35.000 kuna), za-
tim, za uređenje krovišta zgrade u Nazorovoj ulici (30.500 kuna), 
za projekt Ivanečki mlinovi (23.000 kuna) te za zaštitu fotografija 
Petra Jagetića (15.750 kuna). 

O predizbornim obećanjima o ukidanju 
komunalne naknade vatrogascima
Batinić: Nije dobro obećavati 
što se neće moći ostvariti

Veterinarska stanica nema 
dozvolu za sustavnu 
deratizaciju

 ˝ Prvim ovogodišnjim rebalansom ivanečki 
gradski proračun je s prvobitno planiranih 
31,01 povećan na 33,7 milijuna kuna

Mnoštvo tema i problema rješavalo se na pretposljednjoj 
sjednici Gradskog vijeća u tekućem mandatu 

Niz pitanja, primjedbi i prijedloga uputili su vijećnici HSS-a i HDZ-a te jedan nezavisni vijećnik

Sjednicu je obilježio i istup M. 
Žimbreka, koji je gradske službe 
optužio da su – prijedlogom o 
tome da se 240.000 kuna vrijed-
ni poslovi sustavne deratizacije 
na području grada u iduće četi-
ri godine povjere Županijskom 
zavodu za javno zdravstvo – 
zakinule domaću tvrtku, Veteri-
narsku stanicu Ivanec (u kojoj je 
inače i sam zaposlen).

Iako su ga pročelnica Mari-
na Držaić i voditeljica Odsjeka 
za gospodarstvo Jelena Cuković 
upozorile da su ponude bile po-
slane isključivo tvrtkama koje 
su registrirane za takve poslove 
te da je i u osobnom kontaktu 
direktor Veterinarske stanice 
Ivanec izrijekom potvrdio da 
ta tvrtka nema registraciju za 
obavljanje sustavne deratizaci-
je, Žimbrek je svejedno ustrajao 

na svom stavu te optužio Grad 
da je pogodovao Zavodu. Povje-
ravanje deratizacijskih poslova 
Zavodu nazvao je nepoštenim, a 
negativno se izrazio i o kvaliteti 
poslova koje Zavod obavlja.

Pročelnik za komunalne po-
slove Stanko Rožman istaknuo 
je da Grad uvažava domaće tvrt-
ke, ali da u postupcima javne na-
bave ne može ići mimo propisa 
i zakona, a činjenica jest da Ve-
terinarska stanica ne posjeduje 
dozvolu Ministarstva zdravstva 
za poslove sustavne deratizaci-
je. Za odluku su potom digli ruke 
svi vijećnici, osim Žimbreka.

Što se tiče poslova zbrinja-
vanja životinjskih lešina s javnih 
površina, ti su poslovi, tako-
đer na četiri godine, povjereni 
Veterinarskoj stanici Ivanec. 
Vrijednost usluge je 62.000 kuna. 

Tibor Surjak (HSS) je podsje-
tio na svoj prijedlog iz prosinca 
2016. o tomu da Grad Ivanec, 
zbog velikog volonterskog an-
gažmana u zaštiti ljudi i imovine, 
vatrogasce oslobodi plaćanja 
komunalne naknade. Budući da 
su njegov prijedlog, kazao je, čuli 
u nekim susjednim općinama, 
ali ne i u Ivancu, zanimala ga je 
mogućnost realizacije toga pri-
jedloga. Pitao je i o mogućnosti 
nabave vozila DVD-u Radovan.

- Mogućnost da se vatrogas-
ci oslobode plaćanja komunalne 
naknade razmatrali smo još pri-
je nekoliko godina, kada je takva 
inicijativa stigla od Vatrogasne 
zajednice. Međutim, pojavila su 
se tada pitanja o tomu zašto se 
takav prijedlog odnosi samo na 
aktivne, a ne i na sve ostale va-
trogasce. Nadalje, zašto ne i na 
dobrovoljne davatelje krvi, na in-
valide, na volontere i neke druge 
grupacije? Kako procijeniti tko je 
vrjedniji za društvenu zajednicu? 
Na kraju je ispalo da bi 35 do 40 
posto kućanstava trebalo oslo-
boditi plaćanja komunalne na-
knade, a da istovremeno zakon 
nalaže da Grad te prihode mora 
vratiti namjeni, odnosno da ih 
mora nadoknaditi iz poreznih 
izvora. Znam da su ovakve inici-
jative popularne u predizborno 
vrijeme, ali upozoravam da nije 
dobro obećavati nešto što se 
neće moći ostvariti. Naime, s 1. 
siječnja 2018. Plenkovićeva Vla-

da uvodi porez na nekretnine koji 
će zamijeniti komunalnu nakna-
du, a porez će se morati platiti 
i od plaćanja poreza nikoga se 
neće moći osloboditi – upozorio 
je gradonačelnik.

-Što se tiče vozila za 
DVD Radovan, o tome se 
vode razgovori već 2 - 3 
godine. Grad je rebalansom 
proračuna osigurao dio 
sredstava, a razgovarao sam i s 
predsjednikom DVD-a Radovan 
koji je donio ponudu za vozi-
lo koje bi zadovoljilo njihove 
potrebe. Nadamo se da ćemo 
uspjeti naći model za nabavu 
vozila (dio preko kredita, dio bi 
osigurao Grad, a dio je uštedio 
DVD Radovan), a pokušavamo 
dogovoriti da se uključi i država 
preko MUP-a i Robnih rezervi. Ni 
Grad Ivanec ni VZ sami ne mogu 
isfinancirati nabavu novog vozi-
la, jer se radi o milijunskim izno-
sima – izvijestio je M. Batinić. 

   Goran Slavinec (HDZ) kazao 
je da se na zavoju u Jerovcu Do-
njem, kod skretanja prema Tigli-
nu, učestalo događaju promet-
ne nesreće. Budući da pritom 
na ogradi vlasnika nekretnine 
nastaje šteta, pitao je postoji li 
mogućnost da ga se zaštiti, od-
nosno da nadležne službe izađu 
na teren, izvide problematiku i 
nađu rješenje. Budući da se radi 
o županijskoj cesti, Batinić je 
kazao da će gradske službe ovu 
inicijativu proslijediti ŽUC-u.

Idućih dana počinje gradnja mosta 
preko potoka Bistrice u Gajevoj

Odlukom Gradskog vijeća Ivanca, u idućih pet godina dim-
njačarske će poslove na području grada Ivanca obavljati tvrtka 
Dimax iz Varaždina. Koncesija mu je izdana za svih 29 naselja 
na administrativnom području grada Ivanca. Novi je koncesio-
nar odabran postupkom javne nabave na koji su inače pristigle 
tri ponude, a Dimaxova je bila ekonomski najpovoljnija.  Konce-
sionar će Gradu Ivancu plaćati naknadu za koncesiju koja iznosi 
5 posto od naplaćene cijene dimnjačarskih usluga.(ljr)

DIMNJAČARSKI 
POSLOVI

Koncesija na pet godina 
Dimaxu iz Varaždina

Pitanje uređenja problematičnog raskrižja u Jerovcu Grad Ivanec uputit će ŽUC-u

Dio ostvarenog proračunskog viška usmjeren 
je u gradnju kandelaberske javne rasvjete na 
dionici Ivanec – Jerovec
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Stanje sigurnosti na području 
grada Ivanca u 2016. godini bilo 
je izrazito zadovoljavajuće. Evi-
dentirano je samo 76 kaznenih 
djela i to u sva tri područja koja 
statistički prati Policijska posta-
ja Ivanec (kriminalitet, promet, 
javni red i mir), što je najmanje 
u proteklih deset godina i čak 51 
posto manje u odnosu na 2015. 
godinu. 

   To je, među ostalim, na sjed-
nici Vijeća za prevenciju koja je u 
ponedjeljak, 27. ožujka, održana 
pod predsjedanjem Milorada 
Batinića, izjavio načelnik PP Iva-
nec Boris Divjak te to potkrijepio 
podacima iz kojih je vidljivo da je 
općenita sigurnost na gradskom 
području bila na visokoj razi-
ni. Lani je tako ivanečka policija 
obrađivala 44 slučajeva krimi-
nala (krađa, provala, prijevara, 
razbojništava), što je čak 37 po-
sto manje nego godinu dana pri-
je, kada je takvih nedjela bilo 72. 

-Na žalost, jedan velik slučaj 
nismo riješili, a to je namjerno 
podmetnut požar u kome je iz-
gorio caffebar Retro i prostori 
Pučkog otvorenog učilišta. U do-
kaznom smislu, policiji je svaka 
pomoć dobrodošla i u tom kon-
tekstu pozivam sve građane koji 
mogu pomoći da se jave policiji ili 
meni osobno, a može i anonimno 
– izjavio je B. Divjak.

   Također, procesuiran je i 
manji broj slučajeva narušavanja 
javnog reda i mira – 31 prekršaj 
u odnosu na 2015., kada ih je bilo 
47. Pritom je uglavnom bila riječ 
o lakšim prekršajima - svađama, 

vikanju, galami i prosjačenju, dok 
nanošenja teških tjelesnih ozlje-
da nije bilo. Nadalje, unatoč tomu 
što je lani zabilježeno nešto više 
prometnih nesreća nego godinu 
dana prije, poginulih nije bilo. 
Većina nesreća (71) bila je s ma-
terijalnom štetom, a u ostalih 26 
ozlijeđeno je 30 osoba, od toga 
10 teško. Glavni uzroci nesreća 
bili su brzina i alkohol.

-Najviše veseli to što su se 
sigurnosni povoljni trendovi iz 
prošle nastavili i ove godine. 
Tako je u prva dva mjeseca po-
licija evidentirala samo 7 ka-
znenih djela (lani u isto vrijeme 
16), od kojih je šest riješeno. S 
dolaskom toplijeg vremena ipak 
očekujemo porast prekršaja 
i kaznenih djela slijedom već 
ustaljenih iskustava (maturanti, 
nered na mjestima na kojima se 
u sitnim satima okuplja mladež, 
preglasna glazba i sl.) – izjavio je 
Divjak. 

Izgorjeli automobili, 
nasadi, električni 
stupovi
Očitovao se i na upite i boja-

zan građana radi potencijalnog 
kriminaliteta od strane maloljet-
nih stranih državljana smješte-
nih u Odgojnom domu Pahinsko. 
Poručio je da s njima dosad nije 
problema zbog maloljetničkog 
kriminala. Obavijestio je i Vijeće 
o namjeri da se Odgojni dom Iva-
nec pretvori u prihvatni centar 
za maloljetnike koji bi u njemu 
boravili tako dugo dok im se ne 
nađe adekvatni smještaj.

 S obzirom na sezonu proljet-
nih radova, Odsjek za komunal-
no gospodarstvo – Komunalno 
redarstvo Grada Ivanca podsje-
ća sve vlasnike i korisnike građe-
vina i površina na njihove obveze 
koje proizlaze iz zakona te grad-
skih odluka, posebice Odluke o 
komunalnom redu.

   Vlasnici, odnosno korisnici 
zelenih površina uz poslovne i 
stambene objekte te uz poljo-
privredno zemljište, kao i vla-
snici/korisnici livada, neizgra-
đenog građevinskog zemljišta, 
stambenih i poslovnih dvorišta 
te drugih sličnih površina uz jav-
ne površine, dužni su ih održa-
vati, redovito kositi travu, rezati 
živicu, uklanjati šikaru, smeće, 
građevinski otpad, rezati suhe 
grane stabala te uklanjati stabla 
i granje koje ugrožava sigurnost 
ljudi i imovine na javnim površi-

nama i sprečava preglednost si-
gnalizacije i javne rasvjete.

Vlasnici/korisnici stambe-
nih i poslovnih objekata dužni 
su u dvorištima redovito kositi 
travu i sprečavati zakorovljenost 

te ih održavati urednim i čistim.
Vlasnici/korisnici neiz-

građenog građevinskog ze-
mljišta te kontaktnog poljo-
privrednog zemljišta dužni 
su sprečavati zakorovljenost, 

redovito kositi travu i to:: 
u I. zoni - triput godišnje i 

to: prvi put do 15. svibnja te-
kuće godine, drugi put do 30. 
srpnja i treći put do 15. rujna 

u II. i III. zoni – dvaput godiš-
nje i to: prvi put do 15. svibnja, a 
drugi put do 30. kolovoza  

Ako se površine uredno ne 
održavaju, komunalni redar na-
redit će njihovom vlasniku/ ko-
risniku da ukloni uočene nedo-
statke. Ako u ostavljenom roku 
ne postupe po nalogu redara, 
nedostaci će se ukloniti preko 
treće osobe, ali na trošak vlasni-
ka/korisnika.

Zakon o građevinskoj 
inspekciji 
Kakve su ovlasti komunalnog 

redara temeljem Zakona o gra-
đevinskoj inspekciji?

U provedbi nadzora komunalni 

redar ima pravo i obvezu građani-
ma narediti poduzimanje sljedećih 
mjera: uklanjanje ruševine zgra-
de, otklanjanje oštećenja proče-
lja i pokrova postojeće zgrade 
koja nisu nosiva konstrukcija, 
uklanjanje građevine, usklađi-
vanje provedbe zahvata u pro-
storu koji nije građenje, uklanja-
nje zahvata u prostoru koji nije 
građenje, privremenu obustavu 
izvođenja radova, dovršenje 
vanjskog izgleda zgrade i izla-
ganje energetskog certifikata.

Komunalno redarstvo Grada 
Ivanca je u 2016. godini izvršilo 
17 nadzora prema Zakonu o gra-
đevinskoj inspekciji

Što se (ne) smije raditi 
na nerazvrstanoj cesti?
Odlukom o nerazvrstanim 

cestama zabranjeno je poduzi-
mati bilo kakve radove na ce-

VIJEĆE ZA PREVENCIJU Stanje sigurnosti na području grada Ivanca najpovoljnije u proteklih deset godina

Policija traži informacije o 
podmetnutom požaru na Retru

   Osvrnuo se i na problem koji 
je eskalirao na području cijele 
Varaždinske županije, a to je vrlo 
velik broj požara na otvorenim 
površinama, u kojima su stra-
dala vozila, električni stupovi i 
poljoprivredni nasadi.

   Ovaj problem akcentirao 
je i Mario Rogina, zapovjednik 
VZ grada Ivanca i DVD-a Ivanec. 
Napominjući da je do 26. ožujka 
na području VZ-a bilo preko 30 
intervencija, a da je DVD Iva-
nec intervenirao 26 puta (cijele 
prošle godine 28 puta!), upozo-
rio je da tako velik broj požara 
predstavlja velik organizacijski i 
fizički pritisak za vatrogasce, po-

gotovo kad u jednom danu i po 
triput izlaze na gašenje požara 
otvorenog tipa. 

-U dosadašnjim intervenci-
jama bio je angažiran 91 vatro-
gasac i 26 vozila, a u požarima 
je izgorjelo 25 hektara površina 
– rekao je Rogina te pozdravio 
što je Gradsko vijeće Ivanca 23. 
ožujka donijelo novu Odluku o 
uvjetima i mjerama za sprečava-
nje nastajanja požara, za koju je 
ocijenio da će rezultirati smanje-
njem broja požara na otvorenom 
prostoru.

U nastavku možete šire pro-
čitati o najvažnijim odredbama 
ove odluke.(ljr)

 ˝ Divjak: Nema razloga za bojazan od stranih maloljetnika smještenih u 
Pahinskom; s njima dosad nije bilo nikakvih problema zbog maloljetničkog kriminala

Ako se na zapuštenim površinama opet 
pokreće poljoprivredna proizvodnja  

Grad osigurava besplatnu 
uslugu spaljivanja površina

ODLUKA O UVJEtIMA I MJERAMA ZA SPREČAVANJE NA-
StAJANJA POŽARA NA OtVORENOM PROStORU 
Kad morate, a kad DVD-u ne morate 
prijaviti spaljivanje površina?

Građani koji u dokaznom smislu mogu pomoći razrješenju slučaja Retro, pozvani su da 
se jave policiji

Novom gradskom odlukom propisani su uvjeti 
spaljivanja i mjere za sprečavanje nastajanja i šire-
nja požara prilikom spaljivanja na otvorenom pro-
storu. Pod time se podrazumijeva spaljivanje suhe 
trave, korova, raslinja, biljnog otpada i drugih tvari 
organskog podrijetla na poljoprivrednom zemlji-
štu, u šumama i na šumskom zemljištu te u blizini 
šuma, na zemljištu uz građevine javne, poslovne i 
privatne namjene, uz trase elektroenergetskih vo-
dova, uz ceste i pruge itd. 

Odlukom je propisano da se tvari koje se spalju-
ju moraju izmjestiti na dovoljnu udaljenost od gra-
đevina i infrastrukture, da je oko mjesta spaljivanja 
potrebno očistiti sigurni pojas širok najmanje tri 
metra, osigurati nazočnost dovoljnog broja puno-
ljetnih osoba i priručna sredstva za gašenje te spa-

ljivanje obavljati samo danju i za mirna vremena.
Nadalje, propisano je da su svi građani i prav-

ne osobe o namjeri spaljivanja dužni pravodobno 
obavijestiti nadležnu vatrogasnu postrojbu i to 
usmeno ili pismeno, najkasnije 5 dana prije plani-
ranog termina spaljivanja.

Za spaljivanje manjih količina suhe trave, ko-
rova, raslinja, biljnog otpada i drugih gorivih tva-
ri organskog podrijetla na površini do 100 m2 ili 
do 1m3 tih tvari skupljenih na jednom mjestu – a 
koje se nalaze na otvorenom prostoru na kome 
objektivno ne postoji opasnost da se ugroze dru-
gi objekti ili površine – građani NISU dužni pod-
nijeti prijavu nadležnom DVD-u, ali su dužni pro-
voditi sve ostale odredbe ove odluke.   Cijeli tekst 
Odluke možete pročitati na www.ivanec.hr (ljr)

Ako građani ponovno žele pokrenuti proizvodnju na zapuštenom zemljištu, Grad će 
pokriti troškove spaljivanja površine
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Ako imate zapušteno poljo-
privredno zemljište na kome po-
novno namjeravate saditi ili sijati 
pojedine kulture ili ga pretvoriti u 
voćnjak ili vinograd, ali to ne mo-
žete zbog pregustog raslinja, taj 
problem odsad možete riješiti u 
suradnji s Gradom Ivancem. Za 
to je dovoljno obratiti se gradskoj 
upravi, koja će potom od vama 
najbližeg DVD-a naručiti i platiti 
mu uslugu kontroliranog spalji-
vanja raslinja na vašoj čestici. 

Za građane će, dakle, takva 
usluga biti potpuno besplatna, 
a uvjet njena korištenja jest da 
vlasnik/korisnik u roku godine 
dana na navedenom zemljištu 
ponovno pokrene poljoprivrednu 
proizvodnju. O tome će korisnik 
s Gradom zaključiti ugovor, a 
kontrolu će provoditi Komunalno 
redarstvo Grada Ivanca.

Iako su svi zainteresirani 
građani i OPG-ovi i dosad mogli 
koristiti ovu mjeru, ona je sada 
– s obzirom na nove zakonske 
propise – podrobnije razrađena i 
ugrađena u novu Odluku o uvje-

tima i mjerama za sprečavanje 
nastajanja požara na otvorenom. 

Detalji vezani uz operativnu 
primjenu ove odluke dogovoreni 
su s VZ-om i DVD-ima.

-Grad Ivanec će DVD-ima 
uslugu spaljivanja podmiriti po 
njihovu cjeniku. S obzirom na 
tržišne cijene malčiranja i održa-
vanja površina, ponuđene cijene 
doista su korektne. Vjerujem da 
će ova gradska subvencija dje-
lovati poticajno i da će je mnogi 
htjeti iskoristiti, to više što smo 
u zadnje vrijeme imali i više upi-
ta od strane OPG-ova i građana. 
Riječ je, dakle, o jednoj od mjera 
koje Grad njeguje kroz svoju po-
zitivnu poslovnu praksu, a sve 
u nastojanju da se što veći broj 
zapuštenih površina ponovno 
privede svrsi – poručio je Batinić.

Pritom posebno naglašava-
mo da cilj ove mjere nije potica-
nje spaljivanja površina u cilju 
njihova čišćenja, već isključivo 
radi pomoći građanima u nasto-
janju da opet počnu obrađivati 
svoje zapuštene površine.(ljr)

ODSJEK ZA KOMUNALNO GOSPODARStVO Obavijest vlasnicima i korisnicima građevina i površina
 U I. zoni košnja se redovito mora obavljati triput, a u II. i III. zoni – dvaput godišnje

sti bez suglasnosti Upravnog 
odjela za urbanizam, komu-
nalne poslove i zaštitu okoli-
ša, odnosno pravne osobe koja 
upravlja nerazvrstanom cestom.

Ako se za građenje objekata i 
instalacija unutar zaštitnog po-
jasa ceste izdaje lokacijska do-
zvola, odnosno drugi akt kojim 
se provode dokumenti prostor-
nog uređenja sukladno poseb-
nom propisu, prethodno se mo-
raju zatražiti uvjeti Upravnog 
odjela za urbanizam, komunalne 
poslove i zaštitu okoliša.

Nadalje, zabranjeno je po-
duzimati bilo kakve radove 
ili radnje u zaštitnom pojasu 
nerazvrstane ceste bez su-
glasnosti navedenog Uprav-
nog odjela, odnosno, pravne 
osobe koja upravlja njome, ako 
bi ti radovi ili radnje mogli na-
nijeti štetu nerazvrstanoj cesti, 

Zaštita nerazvrstane ceste
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 Radi zaštite nerazvrstane ce-
ste i sigurnosti prometa na njoj, na 
cesti i u njenom zaštitnom pojasu 
zabranjeno je: 

-orati u razdaljini 4 metra od 
granice cestovnog zemljišta u 
smjeru suprotnom od NC  ili u ši-
rini 1 metra od granice cestovnog 
zemljišta usporedno s NC

- dovoditi oborinsku vodu, ot-
padne vode i ostale tekućine

- rasipavati materijal, nanositi 
blato, ulje ili na drugi način oneči-
šćavati cestu

- vući stabla i dijelove stabla te 
drugi materijal ili predmete

-odlagati drvnu masu, ostale 
materijale ili druge predmete

- postavljati ograde, saditi ži-
vicu, stabla i druge nasade koji 
onemogućavaju preglednost; 
paliti travu, korov, građu ili drugi 

materijal na cesti ili u njezinoj ne-
posrednoj blizini

- onemogućavati ili smanjivati 
preglednost, prozračivanje i suše-
nje ceste veličinom krošnje ili ve-
getacije od živice, grmlja, drveća i 
drugog raslinja

- obavljati druge radnje koje 
mogu oštetiti cestu ili ugroziti si-
gurno odvijanje prometa na njoj

Za bilo kakve radove u zaštit-
nom pojasu nerazvrstane ceste 
potrebno je ishoditi rješenje o 
uvjetima izgradnje od Upravnog 
odjela za urbanizam, komunalne 
poslove i zaštitu okoliša.

Komunalno redarstvo Odsje-
ka za komunalno gospodarstvo 
obavljat će nadzor nad proved-
bom zakonskih odredbi i poduzi-
mati odgovarajuće mjere u skladu 
sa zakonom i gradskim odlukama.

na njoj ugrožavati ili ometati 
promet ili povećati troškove 
njena održavanja. U suglasno-
sti se određuju uvjeti za obav-
ljanje tih radova ili radnji.

Upravni odjel će u postupku 
izdavanja lokacijske dozvole ili 
drugog akta kojim se provode 
dokumenti prostornog uređe-
nja sukladno posebnom pro-

pisu, utvrditi uvjete za izgrad-
nju priključka i prilaza (ograda, 
ogradnog zida, potpornog zida) 
na nerazvrstanu cestu. Napo-
minjemo da se priključak, prilaz 
i ograda uz cestu u nadležnosti 
ŽUC-a ili HC-a smije izvesti samo 
uz njihovu suglasnost, odnosno 
pravne osobe koja upravlja ce-
stom.
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U četvrtak, 23. ožujka, u 
Gradskoj knjižnici i čitaoni-
ci Gustav Krklec otvorena 
je izložba crteža u tehnici 
rotring flomastera auto-
rice Jasminke Pečevski iz 
Lepoglave. Jasminka je u 
djetinjstvu voljela čitati 

Alana Forda u crno-bijelom 
izdanju, što je vjerojatno i 
utjecalo na izbor tehnike 
koju koristi danas za izradu 
svojih crteža. U Knjižnici je 
izloženo 25 crteža različitih 
motiva, među kojima pre-
vladava priroda. A to i ne 
čudi zna li se da je Jasmin-
ka članica Planinarskog 
kluba Ivanec i veliki ljubi-
telj prirode i planinarenja. 

Prema riječima autori-
ce, posebno mjesto među 
njenim crtežima zauzima 
grb obitelji Šoštarić, koji 
je stilizirala prema svojim 
zamislima. Izložba je otvo-
rena u duhu citata francu-
skog slikara iz 16. stoljeća 
Charlesa Le Bruna koji je 
rekao: „Crtež proslavlja 
sliku, nikako boja. Jedina 
zadaća boje jest da zado-
volji oko, jednako kao što 
crtež zadovoljava duh…“ 

Za glazbeni ugođaj 
pobrinuli su se Faringaši 
izborom glazbe karakte-
ristične za naš kraj pa su 
i sama izložba i druženje, 
koje je nastavljeno uz do-
mjenak, protekli u zabav-
noj i opuštajućoj atmos-
feri. Izložba se može 
razgledati do 22. travnja, 
u radno vrijeme knjižnice.
(M. Grudenić)

Zadržavajući dugogo-
dišnju tradiciju okuplja-
nja ivanečkih pjesnika, u 
Gradskoj knjižnici i čitaonici 
Gustav Krklec u Ivancu je 
u ponedjeljak, 20. ožujka, 
održana pjesnička večer. 
Obilježavajući ujedno Svjet-
ski dan poezije (21. ožujka), 
u knjižnici su pjesničko si-
jelo održali autori sa šireg 
ivanečkog područja. Ugod-
nom druženju odazvali su 
se Ivan Kušteljega, Slađana 
Benkus, Anica Bukovec, 
Josip Kraš, Darko Foder 
i Ljiljana Vuglač, koja je 
bila i moderatorica večeri. 

Večer su uljepšali i mla-
di stihotvorci iz područne 
škole u Salinovcu - Ema 
Posavec Kovač, Jelena 
Strugar i Lorena Lacković, 
zatim, Monika Krznar i Anja 

Brežnjak iz škole u Marge-
čanu te Hana Golub, Tihana 
Težak i Martina Stolnik iz 
škole u Kuljevčici. Iz ivaneč-
ke škole sudjelovali su Lo-
rena Vrbanić, Luka Šavorić, 
Laura Cahun  i Nina Galić. 

Pjesnici iz šireg iva-
nečkog kraja čitali su 
svoje autorske pjesme, 
neki i iznenadili svojim 
stihovima iz rane mla-
dosti i studentskih dana, 
a interpretirane su i pje-
sme poznatih hrvatskih 
poeta. Nakon razmjene 
iskustava o prijavama na 
razne natječaje i nagrad-
ne igre, druženje je na-
stavljeno uz domjenak te 
uz dogovor organizatora 
i sudionika o nastavku 
ovakvih pjesničkih druže-
nja.(M. Grudenić)

U organizaciji KUU Sta-
žnjevec, u prepunoj dvora-
ni KTC-a u Ivancu u subotu 
je, 4. ožujka, deveti put 
održana kulturno – zabav-
na priredba „Naša djeca, 
vjesnici proljeća“. Raspo-
loženje je i ove godine bilo 
sjajno. Organizatori su 
proslavu Dana žena, kojoj 
su se pridružile cijele obi-

telji, obogatili programom 
u izvedbi stažnjevečke 
djece, mladeži i odraslih.

Prvi dio priredbe svojim 
su stihovima, pjesmom i 
plesom ispunila mlađa i 
starija djeca okupljena u 
Stažnjevečkim zvjezdica-
ma. Program su sa svo-
jom mentoricom Marinom 
Đurasek uvježbavala dva 

mjeseca, a premda je za 
nastup pred prepunom 
dvoranom trebalo hrabro-
sti, svoj su posao odlično 
odradila.

U nastavku su dopadlji-
vim skečom „Muka i bruka 
po povijesti“ publiku zaba-
vili Mali komedijaši, a na-
kon toga gledatelje je na-
smijala Glumačka družina 
Komedijaši, koja je u mani-
ri sočnog pučkog humora 
izvela komediju „Martin v 
Zagreb, Martin ‹ Zagreba“.

Vrhunac programa 
uslijedio je kada su na po-
zornici, uz zvuke Labuđeg 

jezera, u ljupkim prozrač-
nim haljinicama i tajica-
ma zaplesali stažnjevečki 
Labudovi z bereka. Među 
labudicama, binom je za-
neseno „zaplovilo“ i par 
debeljuškastih labudova, 
a kako je izgledalo njihovo 
lepršanje i pocupkivanje, 
to ostavljamo vašoj mašti. 
U svakom slučaju, nesvaki-
dašnja baletna izvedba do 
suza je nasmijala publiku. 

Ova priredba i ove se 
godine ponovno pokazala 
kao neformalna kulturna 
smotra stvaralaštva svih 
stažnjevečkih generaci-

ja i ujedno, kao jedna od 
najpopularnijih kulturno 
– zabavnih manifestacija 
koje okupljaju mještane 
toga kraja (odaziv joj je 
tako velik da premašu-
je kapacitete stare škole 
preuređene u društveni 
dom pa se Vjesnici prolje-
ća već godinama održa-
vaju u KTC-u).

Priredbu, koju inače 
novčano podupire i Grad 
Ivanec, pratili su i grado-
načelnik Milorad Batinić i 
dogradonačelnik Branko 
Putarek s drugim suradni-
cima iz gradskih službi.(ljr)

Pomanjkanje financij-
skih sredstava i neade-
kvatan prostor za rad te 
stalne izmjene kadrova 
koji rade s osobama s in-
telektualnim oštećenjima 
najveći su problemi s koji-
ma se u svom radu susre-
će Udruga Ivanečko sunce. 
U Suncu se, naime, djelat-
nici izmjenjuju na godiš-

njoj razini, zapošljavanjem 
u programu javnih radova. 
I taman kad se korisnici 
priviknu na njih i upoznaju 
ih, radni odnos im prestaje 
pa su članovi prisiljeni uvi-
jek iznova prilagođavati 
se novim osobama, što toj 
specifičnoj populaciji teš-
ko pada. 

Ti problemi bili su 
glavna tema redovite Go-
dišnje skupštine udruge 

održane u petak, 3. ožujka. 
Nakon uvodnih riječi pred-
sjednice Ljerke Rogina, o 
radu u 2016. izvijestila je 
članica Upravnog odbora 
Ema Možanić te predoči-
la i program rada za 2017. 
Katica Habek izvijestila je 
o financijskom poslovanju 
udruge.

Ni lipe iz nekih 
općina
Udrugu opterećuje i 

problem neredovitog fi-
nanciranja, jer neke općine 
– unatoč tomu što okuplja 
i osobe s njihova područja 
– za Sunce ne izdvajaju ni 

lipe, pa se financira pot-
porama koje joj redovito 
stižu samo iz gradova 
Ivanca i Lepoglave. Stoga 
su članovi Sunca zatražili 
od jedinica lokalne samo-
uprave da djeluju brže i 
efikasnije te da zajednički 
pronađu model financira-
nja udruge koja tako puno 
znači i korisnicima i njiho-
voj rodbini.  Udruga trenu-
tačno nestrpljivo iščekuje 
rezultate četiriju natječa-
ja za dodjelu financijskih 
sredstava, a u pripremi su 
i prijave na natječaje za 
institucionalnu podršku i 
uređenje prostorija.

Lani se, istaknuto je, u 
udruzi puno radilo. Prove-
dene su brojne radionice, 
savjetovanja i sastanci, a 
korisnici su bili uključeni u 
rad kreativne, keramičar-
ske, informatičke i sport-
ske radionice. Održani su 
sportski susreti Igrom do 
prijateljstva i proveden 
projekt Pokaži što znaš, 
a članovi su više puta go-
stovali kod srodnih udru-
ga.

Strateški plan do 
2020.
Na skupštini je usvojen 

Strateški plan 2017.-2020., 
s definiranim ciljevima 
za uključivanje članova 
Sunca u lokalnu i širu 
društvenu zajednicu. Po-
hvale radu udruge uputio 
je i dogradonačelnik čedo-
mir Bračko te prenio spre-
mnost Grada da dodatno 
pomogne. 

Spremnost na surad-
nju izrazile su i dugogo-
dišnja volonterka Jasen-
ka Friščić i predsjednica 
Udruge udomitelja Nada 
Mladenka Ravenski.(M. 
Evačić)

Kupnjom stručka narci-
sa i građani Ivanca u subo-
tu su, 25. ožujka, podržali 
humanitarnu akciju koju su 
na gradskoj špici provele 
članice Udruge udomitelja 
Nada u suradnji s OŠ Iva-
nec i socijalnom radnicom 
Jasenkom Friščić. Akcija je 
bila organizirana u povo-
du Dana narcisa, koji se 
obilježava kao dan borbe 
protiv raka dojke. Proda-
vale su se narcise koje su 
za tu priliku Nadi donirali 
ivanečki školarci, odno-
sno njihove mame i bake 
koje ovu lijepu proljetnicu 
njeguju u svojim vrtovima 
i cvjetnjacima.

U prodaji i podjeli narci-
sa pomogli su mladi škol-
ski volonteri. Prolaznici su 
rado kupili cvijeće pa je u 
kratkom vremenu priku-
pljeno 1.750 kuna. Sav do-
brovoljni prilog uplaćen je 
Mammae klubu Varaždin, 
koji okuplja žene koje se 
bore s ovom zloćudnom 
bolesti.

Za razliku od prošlih 
godina, kada je Udruga 
tjelesnih invalida ILO pro-
lazila kroz turbulentno 
razdoblje koje su obilježili 
kadrovski, prostorni, fi-
nancijski i drugi problemi, 
čini se da je ova udruga 
u međuvremenu stvari 
uspjela „posložiti“, kon-
solidirati se, okrenuti se 
aktivnom radu i zacrtati 
projekte za čiju će reali-
zaciju sredstva tražiti iz 
vanjskih izvora. Proizlazi 
to iz izvješća o radu udru-
ge u 2016. koje je na Godiš-
njoj skupštini u društve-
nim prostorima u Gajevoj 
ulici (koje dijeli s Udrugom 
umirovljenika Ivanec) u 
subotu, 25. ožujka, podnio 
predsjednik Juraj Putarek. 

Iz opsežnog izvješća 
vidljivo je da su člano-
vi udruge sudjelovali na 
cijelom nizu sportsko – 
rekreacijskih natjecanja. 
Uključili su se i u kampanju 

Šesnaest dana aktivizma 
pa su tim povodom pro-
vjerili pridržavaju li se vo-
zači pravila parkiranja na 
mjestima rezerviranim za 
invalide, sudjelovali su na 
tribinama o problemima 
mladih osoba s invalidite-
tom, o nasilju nad ženama 
i sl.

-Vrlo smo zadovoljni 
načinom na koji Grad Iva-
nec rješava problem arhi-

tektonskih barijera. Rub-
njaci su spušteni na svim 
pješačkim prijelazima, 
tako da osobe u kolicima 
nesmetano mogu prela-
ziti ulicu. Zadovoljni smo i 
uređenjem podizne plat-
forme u Poštanskom ure-
du Ivanec koju možemo 
koristiti na poziv zvoncem. 
Preostaje još da se riješe 
problemi prilaza sportskoj 
dvorani Srednje škole, u 

zgradi županijskih ureda 
i službama HZZO-a i HZ-
MO-a.  Zahvalni smo, po-
najprije, Gradu Ivancu koji 
najvećim dijelom financira 
našu udrugu. S obzirom na 
to da ona okuplja invali-
de s područja cijele bivše 
općine Ivanec, smatramo 
da nije u redu da glavninu 
troškova snosi samo Grad 
Ivanec i da bi trebalo naći 
modus da se u sufinanci-

ranje uključe svi – izjavio 
je J. Putarek te istaknuo da 
bez financiranja od strane 
Grada Ivanca udruge za-
pravo ne bi ni bilo.

Iz programa rada za 
ovu godinu vidljivo je da 
je u Udruzi invalida shva-
ćena važnost kandidiranja 
projekata na natječaje ra-
znih ministarstava, zakla-
da i drugih institucija pa će 
stoga svoj rad fokusirati 

na natječaje u cilju potica-
nja zapošljavanja mladih 
invalida, za usluge osob-
ne asistencije te za njegu 
u kući za invalidne osobe. 
Dogradonačelnik čedomir 
Bračko pozvao je udrugu 
da pomoć za pripremu i 
kandidiranje projekata po-
traži u Projektnom uredu 
Grada Ivanca za EU fondo-
ve, od kojeg će dobiti svu 
savjetodavnu i stručnu 
potporu. Što se tiče neri-
ješenih prilaza za invalide 
zgradama, kazao je da će 
se dio tih problema poku-
šati riješiti kandidiranjem 
projekata na natječaje, dok 
bi se problemi u pristupu 
nekim javnim službama 
potencijalno mogli riješiti 
njihovim preseljenjem na 
novu lokaciju. 

Nakon službenog dije-
la, druženje okupljenih na-
stavljeno je u neformalni-
joj atmosferi, uz domjenak 
i glazbu.(ljr)

Nastup na Županijskoj 
smotri malih vokalnih 
sastava u lipnju, a nakon 
toga – ovisno o plasma-
nu – i na Državnoj smotri 
malih vokalnih sastava u 
Bjelovaru, zatim, na Uskr-
snom koncertu u Zagrebu 
te na međunarodnim na-
tjecanjima zborova Zlatna 
lipa u Tuhlju i Istria cantat 
u Puli, najvažnije su ak-
tivnosti koje u ovoj godini 
očekuju Vokalni ansambl 
Sakcinski. Prvi među zna-
čajnijim nastupima slijedi 
već u travnju, kada zlatne 
ivanečke pjevačice  oče-
kuje nastup na Razgled-
nici kulturno umjetničkog 
amaterizma u Zagrebu.

To je, među ostalim, 
istaknuto na redovitoj 
Godišnjoj skupštini udru-
ge kojoj su se odazvali svi 
članovi te tom prilikom 
usvojili izvješća o radu i 
financijskom poslovanju 
u prošloj godini i donije-
li program rada za 2017. 
Istaknuto je kako sve na-

vedene programe novča-
no pomaže Grad Ivanec.

O radu u 2016. godini 
izvijestila je tajnica Jelena 
Gotal te tom prilikom pod-
sjetila na sjajnu kulturnu 
godinu u kojoj je VA Sak-
cinski briljirao na natjeca-
njima na svim razinama 
te u kategoriji klasične vo-
kalne glazbe osvojio, do-
slovce, nacionalni vrh. Pod 
vodstvom glazbene peda-
goginje Nade Peček, Sak-
cinski će i ove godine na-
stojati ostvariti ambiciozni 
program rada te će, uz na-
stupe na različitim mani-
festacijama i koncertima u 
Ivancu i drugim mjestima, 
raditi na tome da kvalitetu 
svoga pjevanja afirmira na 
zahtjevnim natjecanjima 
nacionalne razine i šire.

Na skupštini je usvo-
jeno i financijsko izvješće 
predsjednice Danijele 
Hudoletnjak o poslovanju 
udruge u 2016. godini, koje 
je pripremila i potpisala 
Katica Švelec, ekonom.

KUU StAŽNJEVEC  Uz 
proslavu Dana žena 
priredba „Naša djeca, 
vjesnici proljeća“

Od plesa, stihova i komedije 
do Labudova z bereka

 ˝ Priredba se i ove se godine ponovno 
dokazala kao neformalna kulturna 
smotra stvaralaštva djece i kulturnih 
amatera stažnjevečkog kraja

Budući da je stara škola u Stažnjevcu pretijesna, zbog velikog odaziva 
priredba se već godinama održava u dvorani KTC-a
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Smijeh do suza uz Glumačku družinu Komedijaši Veselo i vedro uz ples, stihove i glumu

IZLOŽBA U Gradskoj knjižnici i 
čitaonici Gustav Krklec
„Crno i bijelo“ 
Jasminke Pečevski

 ˝ Izloženo je 25 
crteža s različitim 
motivima, među kojima 
dominira priroda

Među crtežima dominiraju motivi prirode
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UZ SVJEtSKI DAN POEZIJE Skup 
u Gradskoj knjižnici i čitaonici

Pjesničko druženje uz 
nove i stare stihove

Prvo ovogodišnje pjesničko okupljanje u 
prostorijama Gradske knjižnice Ivanec
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K SAKCINSKI Godišnja skupština 
Vokalnog ansambla Sakcinski
U vrhu klasične vokalne 
glazbe u Hrvatskoj

U realizaciji nastupa VA pomaže Grad Ivanec 
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INVALIDI  Održana je Godišnja skupština Udruge tjelesnih invalida ILO 

Putarek: „Bez Grada Ivanca 
naše udruge ne bi ni bilo“  ˝ Osobe s invaliditetom 

zadovoljne su načinom 
na koji se u Ivancu 
rješava problem 
arhitektonskih barijera
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O radu udruge opširno je 
izvijestio predsjednik J. 

Putarek

Udruga okuplja članove s područja cijele bivše općine 
Ivanec, međutim, u znatnijim iznosima financira je 
samo Grad Ivanec 

OSOBE S POSEBNIM POtREBAMA Godišnja skupština Ivanečkog sunca

DAN NARCISA Solidarnost sa 
ženama oboljelih od raka dojke
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Prodajom narcisa 
skupljeno 1.750 kn 
za Mammae klub

 ˝ Humanitarnu 
akciju su na gradskoj 
špici provele članice 
Udruge udomitelja 
Nada u suradnji s OŠ 
Ivanec i soc. radnicom 
Jasenkom Friščić

Ivanečko sunce treba 
izdašniju pomoć

 ˝ Udrugu 
redovito financiraju 
samo gradovi 
Ivanec i Lepoglava 
pa je od ostalih 
JLS-ova zatraženo 
da djeluju brže 
i efikasnije

Na skupštini je u prvi plan stavljena 
problematika financiranja udruge
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Piše: dr. sc. 
Suzana Jagić

Piše: Boris Jagetić 
Daraboš

Problem sječe šuma 
na Ivanščici bio je pri-
sutan tijekom čitavoga 
međuratnog razdoblja, a 
posljedice su bile daleko-
sežne. Naime, zbog ne-
planski provođene sječe 
događalo se da u vrijeme 
velikih proloma oblaka 
nabujaju potoci, ponajvi-
še Bistrica, koji su plavili 
te kamenjem, pijeskom i 
šljunkom zasipali obrađe-
na okolna polja kukuruza i 
krumpira uništavajući sav 
seljački prihod.

Veliko negodovanje 
Ivančana izazvalo je i ru-
šenje crnogoričnih stabala 
u parku pored Kukuljevi-
ćeva grada u jesen 1932. 
Iako park nije bio javan, 
Ivančani su se nadali da 
će jednoga dana biti. Park 
je za sparnih ljetnih dana 
donosio osvježenje hla-
dom i svježim zrakom te 
mirisom omorika i jela. 
Zbog toga što je komenti-
rao rušenje parka, kotarski 
je načelnik pozvan na sud 
pod optužbom smetanja 
posjeda koju je 1932. po-
digla vlasnica Grada La-

dislava Šaban.

Napadali lugare i 
oružnike
Pred početak Drugoga 

svjetskog rata sječa šuma 
i šumske krađe na Ivanšči-
ci bile su toliko učestale da 
šumsko zaštitno osoblje 
više nije bilo u stanju šti-
titi šume od krađe, jer su 
kradljivci sjekirama napa-

dali lugare, a izraženi su 
bili i napadi na oružnike 
kada su došli izviđati poči-
njenu štetu. Kod Kotarsko-
ga poglavarstva u Ivancu 
bilo je 1940. godine preko 
800 prijava za šumske 
krađe. Na prijedlog kotar-
skoga šumara iz Ivanca 
Stjepana Lulića, Šumarski 
odsjek Banske vlasti Ba-
novine Hrvatske započeo 

je postupak kako bi se 
šume Porezne općine Kle-
novnik, Veliko i Malo Sutin-
sko u sklopu Ravne gore, 
kao i šume Porezne općine 
Kaniža i Ivanec u sastavu 
Ivanščice te Drenovac i 
Željeznica, radi zaštite tla 
pod šumama i objekata 
van njih, proglasile za-
štitnim šumama, čime bi 
se spriječile i krađe. Sto-

ga je 18. i 19. srpnja 1940. 
Povjerenstvo Kotarskoga 
poglavarstva u Ivancu s 
izaslanikom Banske vlasti 
obilazilo navedene šum-
ske predjele.

Stroge kazne za 
preprodavače
Prevelika sječa šuma 

na Ivanščici ponukala 
je Zemljišnu zajednicu 
Općine Ivanec i mnoge 
privatnike da u vremenu 
Banovine Hrvatske zatra-
že i pomoć od Hrvatske 
seljačke zaštite čiji su čla-
novi obilazili sve kuće u 
Prigorcu kako bi pronašli 
skrivena drva za prodaju 
preprodavačima. Prona-
đena drva bila su otpre-
mljena na skladište kod 
Općinskoga poglavarstva 
u Ivancu gdje su bila pro-
dana na javnoj dražbi. 

Takva nezakonita prodaja 
drva nije proizlazila uvijek 
iz nužde, već zbog cijena 
preprodavača koji su na 
licu mjesta plaćali 500 di-
nara za hvat drva iako je 
bila određena maksimal-
na cijena od 400 dinara. 
Strogim kažnjavanjem 
preprodavača trebala je 
prestati i nezakonita sječa 
drva na Ivanščici.

Kako bi se spriječile 
bujice kao posljedica sje-
če šuma, odlukom Banske 
vlasti Odjela za pošumlji-
vanje i uređivanja bujica 
osnovana je u Ivancu, kod 
Kotarskoga poglavarstva, 
Šumsko tehnička sekci-
ja za uređivanje bujica. 
Ujedno je cijelo područje 
potoka Bistrica, kao i šume 
Bistričica, Mračni dol, 
Mrzljak, Trpinjak i dijelovi 
vrhova Ivanščice, progla-
šeno bujičnim područjem 
na kojemu bi se postepe-
no vršili bujičarski radovi 
te spriječile daljnje štete 
od bujica. Veće aktivnosti 
u tome smislu prekinuo je 
Drugi svjetski rat.

Urušavanjem kule ivanečkog 
dvorca 1927. nastradala je i u njemu 
pohranjena ostavština. Pojedini dije-
lovi zadržani su u obiteljskim arhivi-
ma Kukuljevićevih potomaka, a veći je 
dio pohranio Božidarov sin Radovan u 
svoju kuriju u Vidovcu te ga 1939. godi-
ne poklonio Muzeju grada Varaždina. 
Kasnije je dio Kukuljevićeve ostavštine 
Ladislav Šaban poklonio Arhivu HAZU.  

Nasljednici Ivana K. Sakcinskog u 
svojim su razgovorima isticali da je 
nakon Drugog svjetskog rata obitelj 
proživjela brojne tragedije od strane 
tadašnjeg režima, egzodus i nacio-
nalizaciju imovine. Obitelj je imala 
kuću i u Varaždinu, u kojoj se nalazio 
dio knjižnice I. Kukuljevića, a koja je 
bila najveća privatna biblioteka u ju-
goistočnoj Europi. Opisali su mi kako 
je nestajala njihova nepokretna i po-
kretna imovina, tko je sve dolazio i 

odnosio razne stvari (autor izostavlja 
imena). Napomenuli su primjer mu-
drog postupanja dr. Filića, muzejskog 
kustosa, koji je neke stvari, uz dozvolu 
obitelji, sklonio u varaždinski muzej.

Ivan Kukuljević cijenio je hrvatsko 
selo, seljačku mudrost, narodnu pre-
daju i kulturnu baštinu. Kukuljevići su 
bili privrženi seljacima, a seljaci su 
jednako bili privrženi Kukuljevićima. 
Zanimljivo je da su u školu išli bosi, kao 
i ostala djeca, kako od njih ne bi previ-
še odskakali. Ne smijemo zaboraviti 
da je i sam Ladislav velik dio svoje 
imovine ostavio seljacima i osno-
vao zakladu za pomoć siromašnima.

Božidar je, za razliku od Ladisla-
va, bio nevješt u održavanju vlaste-
linstva, više naklonjen umjetničkom 

izričaju, pa je postupno je rasprodao 
ogromne posjede. Uslijed velikih nov-
čanih teškoća, njegov sin Radovan je 
1934. godine svoje tri četvrtine iva-
nečkog posjeda prepustio šurjaku dr. 
Josipu Šabanu, mužu sestre Ladislave. 
Stari grad Ivanec postao je tako ljetno 
stjecište obitelji Šaban, sve do velikog 
oštećenja u Drugom svjetskom ratu. 

Nakon urušavanja kule ivanečkog 
dvorca kao i iz ostalih zdanja, znatan 
dio kulturnog blaga iz dvorca završio 
je kod privatnih osoba diljem Europe. 
Slijedom dugogodišnjeg angažmana u 
Ivanec sam uspio vratiti tzv. Album za-
služnih Hrvata, koji sadrži 150 slika sa 
životopisima i vlastoručnim potpisima 
koje je sakupio (i tekstove napisao) 
Milan Grlović. Riječ je o izdanju koje 
obiluje slikovnim produkcijama, uz ori-
ginalne potpise Ivana i Antuna Kuku-
ljevića Sakcinskog, Đure Arnolda, Jan-
ka i Ivana Draškovića, Ljudevita Gaja, 
obitelji Jelačić, Ferde Livadića, Eugena 
Kumičića, Vatroslava Lisinskog, Stanka 
Vraza i dr. Tu je i originalno  djelo Boži-
dara K. Sakcinskog „Sinda“, kao i druga 
književna i kartografska građa te nu-
mizmatički primjerci, a što sve skupa 
zahtijeva poseban osvrt.

Rad s djecom i mladima, ško-
lovanje mladih za vatrogasce, 
doškolovanje postojećeg kadra 
za viša zvanja, održavanje opre-
me, vozila i vatrogasnog doma 
te nabava opreme, uređaja i 
alata prioriteti su koje je u svom 
programu rada za 2017. godinu 
zacrtao DVD Margečan. Nada-
lje, DVD će provesti aktivnosti u 
sklopu Mjeseca zaštite od poža-
ra, izvršit će pregled i provjeru 
hidranata i hidrantskih orma-
rića, organizirati kontrolirana 
spaljivanja površina i edukaciju 
građana i djece, a bude li zainte-
resiranih za helikoptersku obuku 
i sudjelovanje na protupožarnim 
akcijama na priobalju, DVD će im 
omogućiti obuku i odlazak na 
dislokacije. Usto, kontinuirano će 

se raditi s uvježbavanjem ekipa 
za vatrogasna natjecanja, DVD 
će se uključivati u aktivnosti VZ-a 
grada Ivanca, sudjelovati na 
sjednicama i proslavama drugih 
društva, obilaziti kućanstva itd.

Naglašeno je to na Izborno 
– izvještajnoj skupštini DVD-a 
Margečan održanoj u subotu, 
25. ožujka, u nazočnosti gostiju 
iz desetak prijateljskih društava 
te predstavnika Grada Ivanca, 
mjesnih odbora i udruga. O radu 
društva u 2016. godini izvijestio 
je predsjednik Davor Đuras, koji 
je ujedno iznio i program rada za 
ovu godinu, dok je o financijskom 
poslovanju DVD-a govorila bla-
gajnica Martina Vidaček. 

U nastavku sjednice izabrano 
je i novo – staro rukovodstvo koje 

će DVD nastaviti voditi i kroz iduće 
četiri godine. Tako je za predsjed-
nika ponovno izabran D. Đuras, 
za zapovjednika Mario Lacković, 
a za tajnika Zdenko Đuras. Na-
glašeno je da će novoizabrano 
rukovodstvo nastaviti s dosa-
dašnjim radom na podizanju 

kvalitete vatrogastva kroz rad s 
djecom i mladima, a u dugoročni 
plan stavljeno je i iznalaženje rje-
šenja za nabavku navalnog vozila 
s vodom „na kotačima“. Istaknuto 
je da se i ovom DVD-u sve više 
osjeća kadrovski problem, nastao 
zbog činjenice da je više mla-

dih ljudi za poslom otišlo u ino-
zemstvo, gdje su njihove struke 
mnogo bolje plaćene nego ovdje. 

čestitke margečanskim va-
trogascima na uspješnom radu 
uputio je dogradonačelnik čedo-
mir Bračko. Osvrćući se na obe-
ćanja pojedinih kandidata koji u 
predizbornoj kampanji najavljuju 
vatrogascima mogućnost ukida-
nja plaćanja komunalne nakna-
de (što je upitno u svjetlu poreza 
na nekretnine koji Plenkovićeva 
vlada uvodi od 1. siječnja 2018.), 
Bračko je kazao da se u Gradu 
Ivancu razmišlja o jedinstvenom 
modusu vrednovanja dobrovolj-
nog rada ne samo vatrogasaca, 
već i dobrovoljnih davatelja krvi, 
volontera i drugih pojedinaca koji 
rade za opće dobro.(ljr)

Tišina koja je u srijedu, 
22. ožujka, u Kinodvorani 
Ivanec nastala nakon pro-
jekcije filma Ovčara – nei-
spričana priča bila je naj-
bolniji izraz potresenosti 
kojim je publika popratila 
dokumentarno svjedo-
čanstvo o stradavanju 
branitelja Vukovara, ranje-
nika i civila na ovom strati-
štu, gdje je na strašan na-
čin likvidirano više od 270 
zarobljenih, među njima i 
najmlađa žrtva, dječak od 
14 godina. 

Svjedočanstva neko-
licine, koji su samo ču-
dom preživjeli masakr, 

te njihovi opisi mučenja, 
torture i iživljavanja nad 
zarobljenima kao i objav-
ljena imena i prezimena 
naredbodavaca, mučite-
lja i egzekutora likvidaci-
ja, na plastičan su način 
pripomogla sagledavanju 
šire slike i objektivnih či-
njenica vezanih uz pokolj 
na Ovčari kao najvećeg 
masovnog stradavanja 
Hrvata u novijoj povijesti 
(uz uvažavanje činjenice 

da je na Ovčari ubijeno i 
26-27 Srba koji su se so-
lidarizirali sa svojim do-
jučerašnjim susjedima i 
sugrađanima).

Uime organizato-
ra, UDVDR-a i HVIDRA-e 
Ivanec, uoči projekcije 
okupljenima se obratio 
Ljudvek Cikač, predsjed-
nik ivanečkog Ogranka 
UDVDR-a te posebno 
pozdravio obitelji Tome 
Jambora i Josipa Kapusti-
ća, pripadnika Zasebne 
postrojbe PU varaždinske, 
koji su 1991. ubijeni na Ov-
čari. Uz suorganizatore, 
Nacionalni sindikat poli-

cije i Pučko otvoreno uči-
lište, posebno je zahvalio 
Gradu Ivancu koji je nov-
čanom potporom omogu-
ćio projekciju filma.

Okupljenima se kratko 
obratio i Zlatko Mehun, 
novinar – istraživač i dio 
autorske ekipe koja je 
stvarala ovaj film te kazao 
da će kod mnogih izazvati 
puno emocija, jer riječ je 
o svjedočanstvima živih 
ljudi koji su imali sreću da 
prežive pakao Ovčare. Na-
kon projekcije, nazočnima 
se obratio Vilim Karlović 
iz Zagreba, koji se u Vuko-
varu borio kao dobrovoljac 
u sklopu 1. GBR, jedan od 
nekolicine koji je svjedočio 
mučenjima zarobljenika 
na farmi prije likvidacije i 
koji je ostao živ samo zato, 
kako je rekao, što ga je Bog 
odredio ne za mučenika, 
već za svjedoka. 

-Ono što je prikazano u 
filmu samo je dio strašnih 
događanja na Ovčari, jer 
ono što se tamo dogodilo 
nije bilo samo mržnja, već 
čisto očitovanje Zla – po-
ručio je Karlović.

Uz brojne branitelje iz 
Ivanca i šire okolice, preži-
vjele iz srpskih logora, obi-
telji poginulih branitelja te 
sve braniteljske udruge, 
projekciju filma pratili su i 
ivanečki gradski čelnici.(ljr)

Slijedom dugogodiš-
nje suradnje s povije-
snom postrojbom Tren-
kovi panduri iz Požege, 
Turistička zajednica 
grada Ivanca i Ivaneč-
ka rudarska četa i ove 
su godine sudjelovali na 
svečanostima u povodu 
Dana grada Požege, čiji 
je sastavni dio i među-
narodni susret povijesnih 
postrojbi.

Središnja svečanost 
postrojavanja održana je 

Trgu sv. Terezije, gdje je 
smotru postrojbi izvršio 
požeški gradonačelnik 
Vedran Neferović.

Rudarska četa u svo-
jim je povijesnim odora-
ma i ovoga puta na lijep i 
originalan način predsta-
vila svoj grad i prikazala 
djelić zanimljive povijesti 
vezane uz ivanečko ru-
darstvo.  

Sudjelovanje na mani-
festaciji u Požegi pomo-
gao je Grad Ivanec.

Izborno – izvještajna 
skupština DVD-a Ivanec 
održana je u društvenim 
prostorima u petak, 24. 
ožujka. Nakon pozdravnih 
riječi predsjednika Mla-
dena Stanka, skupština je 
nastavljena izvješćima o 
radu DVD-a i njegovu fi-
nancijsko – materijalnom 
poslovanju u 2016. godini. 

-U 2016. DVD Ivanec je 
intervenirao 70 puta, od 
čega 38 puta po pozivu (17 
požarnih i 21 tehnička in-
tervencija), dok su ostalo 
bila preventivna dežurstva 
i uslužne intervencije (32), 
većinom usmjerene na 
odrađivanje usluga za po-
trebe Grada Ivanca i Ivko-
ma d.d. Ova godina počela 
nam je daleko intenzivnije, 
što potvrđuje podatak da 
smo do dana skupštine 
već odradili 25 interven-
cija po pozivu koje su bile 
rezultat nemarnog spalji-
vanja neobrađenih i zapu-
štenih otvorenih površina 
– naglasio je zapovjed-
nik DVD-a Mario Rogina.

Podsjetio je i na više 
zahtjevnijih intervencija iz 
2016.: na požar podruma 
poslovnog prostora gdje je 
pravodobnom intervenci-
jom zabilježena minimalna 
šteta, zatim, na angažman 
u nesreći koja se dogodila 
prilikom naleta vlaka na 
osobno vozilo u Kuljevčici, 
gdje je iz smrskanog vozi-
la izbavljena unesrećena 
osoba. Istaknuo je i inter-
venciju kod gašenja požara 
na caffe baru Retro u Ivan-
cu, kao jednu od zahtjevni-
jih posljednjih godina. 

U 2016. aktivno se radi-

lo s mladeži, što potvrđuje 
i visoko osmo mjesto koje 
je ženska ekipa, u konku-
renciji 57 ekipa iz cijele Hr-
vatske, osvojila na 13. dr-
žavnom natjecanju u Puli.

U 2017. DVD će nastaviti 
s već uhodanim uvježba-
vanjem operativnih vatro-
gasaca i završiti kartu hi-
drantske mreže. U suradnji 
sa Stožerom CZ Grada 
Ivanca, izvest će javnu vjež-
bu u Srednjoj školi Ivanec, 
uključiti se u provedbu Pro-
grama aktivnosti posebnih 
mjera zaštite od požara 
od interesa za RH u 2017., 
obilježiti Mjesec zaštite od 
požara, i dalje aktivno ra-
diti s mladima te sudjelo-
vati na intervencijama na 
izvanrednim dislokacijama.

Što se tiče izbornog 
dijela skupštine, vodstvo 
DVD-a ostaje nepromije-
njeno i u novom mandatu. 
Dužnost predsjednika na-
stavlja obnašati M. Stanko, 
a zapovjednika M. Rogina. 
Za zamjenika predsjed-
nika izabran je Zoran Pe-
trinjak, a za zamjenika 
zapovjednika Ivan Puta-
rek, obojica dugogodišnji 
operativni članovi DVD-a.

S obzirom na to da u 
DVD-u djeluje više od 40 
članova vatrogasne mla-
deži i pomlatka, osnovan je 
Savjet mladeži DVD-a Iva-
nec, s ciljem predlaganja i 
poticanja raznih aktivnosti 
usmjerenih poboljšanju 
rada mladih i njihova pra-
vodobnog uvježbavanja za 
operativnu spremnost. Na 
čelu Savjeta je Maja Težak, 
jedna od voditeljica vatro-
gasne mladeži.

CRtICE IZ POVIJEStI Problem sječe šuma na Ivanščici tijekom međuratnoga razdoblja

Ivanec je imao Šumsko tehničku 
sekciju za uređivanje bujica

 ˝ Strogim 
kažnjavanjem 
preprodavača 
drva nastojala se 
spriječiti nezakonita 
sječa na IvanščiciFO
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Zbog toga što je komentirao rušenje stabala u parku oko Staroga grada, 
tadašnjeg je kotarskog načelnika za smetanje posjeda sudu tužila 
tadašnja vlasnica Ladislava Šaban
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PROMOCIJA Turistička zajednica 
Ivanca i Ivanečka rudarska četa

Na međunarodnom 
susretu postrojbi 
u Požegi

IZ POVIJEStI U povodu 90. obljetnice smrti Božidara 
Kukuljevića Sakcinskog (III.)

Nestanak Kukuljevićeve 
ostavštine

 ˝ Božidar, koji je za razliku 
od Ladislava, bio nevješt u 
održavanju vlastelinstva, 
više naklonjen umjetničkom 
izričaju, postupno je 
rasprodao ogromne posjede
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Iz Albuma zaslužnih Hrvata

VAtRU GASI… S Godišnje izborno - 
izvještajne skupštine DVD-a Ivanec

Osnovan savjet 
mladeži DVD-a

DOMOVINSKI RAT  Projekcija filma Ovčara – neispričana priča

„Ovčara 
je bila 
očitovanje 
čistog Zla“

 ˝ Prikazivanje 
filma novčanom 
potporom omogućio 
je Grad Ivanec

Film o Ovčari izazvao je duboke emocije
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V. Karlović: Prikazano u filmu tek je dio strašnih 
događanja na Ovčari

MARGEČAN Izborno – izvještajna skupština DVD-a Margečan

U planu – nabava vozila s vodom „na kotačima“
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 ˝ U zadnjoj utakmici Ivančica je na domaćem 
terenu svladala Koprivnicu rezultatom 99:59 

sport 

Srednja škola Ivanec u finalu 
poražena od Koprivnice

 

I dok rukometni prvoligaš Ivanči-
ca vodi grčevitu borbu za ostanak u 
1. HRL Sjever, pratimo napredovanje 
kvalitetnih igrača koji su ponikli u RK 
Ivančici, a koji su karijere nastavili 
profesionalno igrajući u Austriji i Nje-
mačkoj. To su Dino Poje, koji igra za 
SC  Ferlach (1. austrijska liga), Mario 
Dubovečak za Hollabrun (2. austrij-
ska liga), Goran Kolar za Barnbach 
Koflach (2. austrijska liga ) te Dominik 
Peček, koji igra u Njemačkoj. Posljed-
nji ivanečki rukometaš koji je otišao u 
pečalbu i to početkom 2017. godine 
jest Klaus Lind koji igra za Empor Ro-
stock (2. njemačka liga ). Spomenuti 
igrači ujedno su najbolji promotori 
ivanečkog rukometa i Grada Ivanca. 
(nn)

članovi Karate kluba Ivanec i 
u ožujku su nastavili s nizom na-
tjecanja na kojima članovi stječu 
iskustva u borbama i katama. 
U subotu, 4. ožujka, oprobali su 
snage na 15. međunarodnom ka-
rate festu Virovitica Open. U ka-
tama je Mateo Foder osvojio zlat-
nu medalju u kategoriji cicibana, 
dok je u kategoriji mlađih učenika 
osvojio broncu. Najbolji uspjeh u 
borbama ostvarili su Dino Kovač 

(zlato), Noa Šešet (srebro), dok 
su brončane medalje osvojili Erik 
Đula, Ela Colarić i Melani Magdić.

U nedjelju, 19. ožujka, KK Iva-
nec nastupio je i na 9. Bushido  
Karate kupu prijateljstva u Za-
grebu. Zlatne medalje osvojili 
su D. Kovač i M. Foder, srebro je 
pripalo Emi Šešet, a bronca N. 
Šešetu. E. Colarić je u jakoj kon-

kurenciji izgubila meč za broncu.
Ivanečki karataši ogledali su 

snage i na 12. CRO Cupu u Ne-
delišću održanom u subotu, 23. 
ožujka. Već poslovičnom sjajnom 
Foderu, ovoga puta se u osvaja-
nju zlatne medalje u katama pri-
družio i David Slavinec. Srebrnu 
medalju osvojila je Karla Bahun, a 
bronce Viktor Kovaček, M. Magdić 
i Iva Pofuk. Pavao Kovaček je iz-
gubio meč za brončanu medalju.                               

Muška košarkaška momčad 
Srednje škole Ivanec na polu-
završnici je natjecanja srednjih 
škola za mladiće održanoj u 
Križevcima, na kojoj je pred-
stavljala Varaždinsku županiju, 
sjajnom igrom izborila nastup 
na završnici prvenstva Hrvatske. 
Srednjoškolska ekipa pobijedila 
je Koprivnicu s 52:46, a pobje-
dom u finalu nad Gimnazijom 
Petra Preradovića iz Virovitice sa 
45:28 osigurala je plasman na 

završnicu među šest najboljih 
škola u Hrvatskoj. Natjecanje će 
se održati u Poreču krajem trav-
nja. 

Ivanečka Srednja škola 
nastupila je u sljedećem sa-
stavu: Matija Pečevski, Alen  
Sanković, Leonardo Matu-
za, Petar Višić, Toni Višić, Ma-
tija Kukec, Luka Putar, Leon 
Kušinec, Marko Bregović, Kruno 
Smontara i Karlo Zidar. Trener: 
Predrag Putar.(nn)

Košarkaši Ivančice po-
raženi su od Ivanić - Grada 
sa 68:89 u utakmici 17. kola 
A-2 HKL Sjever. Ivančani su 
tijekom utakmice rezultat-
ski bili izjednačeni sve do 
zadnje četvrtine (do rezul-
tata 58:56), nakon čega je 
domaćinima ulazio svaki 
koš, dok su Ivančani imali 
loš šut u završnici, što je 
u konačnici i rezultiralo vi-
sokom pobjedom Ivanića.

Uslijedio je zatim još 
jedan poraz Ivančice, ovo-
ga puta od Grafičara iz 
Ludbrega (92:64). U uta-
kmici odigranoj u Ivancu, 
naši košarkaši nisu mogli 

rezultatski parirati  kva-
litetnoj drugoplasiranoj 
momčadi lige, koja je već 
nakon 20 minuta igre 
isprednjačila sa 17 koše-
va razlike. To je vodstvo 
u nastavku utakmice i 
povećala na konačnih 28 
koševa razlike. Najefika-
sniji ivanečki igrači bili su 
Jurica Bigec (13) te Kruno 
Smontara i Luka Putar (11). 

Ivančica je zatim u 
zaostaloj utakmici 12. 
kola na domaćem parke-
tu svladala Koprivnicu s 
99:59. Ivančani su u svim 
elementima igre nadigrali 
Koprivnicu i nakon 20 mi-

nuta imali prednost od 25 
koševa i vodstvo od 45:20. 
U samom finišu domaći-
na je dijelilo tek nekoliko 
sekundi do toga da zabi-
je i stoti koš. U ivanečkoj 
momčadi najbolji igrač bio 
je Smontara, s 21 košem. 
Istaknuli su se i Bigec s 19 
i Luka Putar sa 16 koševa.

   Ivančica je prvenstve-
nu sezonu 2016./2017. 
završila na osmom mje-
stu tablice, s 23 osvoje-
na boda. Naslov prvaka 
osvojio je Podravac iz 
Virja, koji igra kvalifikacije 
za viši rang natjecanja.(N. 
Nišević)

Margečanska Mladost 
je loše startala u nastavku 
proljetnog dijela prven-
stva u 1. ŽNL Varaždin. U 
dvije odigrane utakmice 
koje smo zabilježili do za-
ključivanja ovog izdanja 
Ivanečkih novina, dvaput 
je poražena i to utakmici 
14. kola odigranoj s Lepo-
glavom s 0:3, a onda i u 
utakmici s Podravcem Ki-
tro iz Selnika odigranoj na 
domaćem igralištu Krka u 
Margečanu, s 1:2.

Gostujuća je momčad 
povela s 1:0, no domaćin 
je ubrzo izjednačio na 1:1, a 
strijelac je bio Dalibor So-
lina. U nastavku utakmice 

je, nakon kiksa Posavca 
u obrambenoj liniji, go-
stujuća momčad povela s 
2:1, a domaćin nije potom 
uspio izjednačiti ni unatoč 
izglednim prilikama.

Mladost sa nalazi na 12. 
mjestu prvenstvene tablice 
s 12 osvojenih bodova. No,  
bodovna razlika od šestog 
do posljednjeg, 14. mjesta 
na tablici iznosi samo 6 bo-
dova, tako da je to još uvijek 
dostižno svakoj momčadi 
iz donjeg dijela prvenstve-
ne tablice, pa tako i Mla-
dosti, koja u nastavku pr-
venstva ima priliku boljom 
igrom i rezultatima po-
praviti svoj plasman.(nn)

Nogometaši Ivančice 
uspješno su odradili pri-
preme za nastavak prven-
stva u 1. ŽNL Varaždin (u 
posljednjoj utakmici na iva-
nečkom gradskom stadio-
nu pobijedili su varaždin-
ski Varteks s 3:1), a potom 
odlično startali u nastavku 
proljetnog dijela prven-
stva. Potvrđuje to i podatak 
da su ostvarili dvije prven-
stvene pobjede, a prva od 
njih uslijedila je u 14. kolu, 
na gostovanju u Šemovcu, 
gdje su Mladost svladali 
s 2:1, pogocima Marka Lo-
parića i Nikole Kolareka.

Zatim je uslijedila po-
bjeda u Ivancu nad mom-
čadi Obreši iz Sv. Ilije s 
uvjerljivih 4:0. Domaća 
momčad povela je u 32. 
minuti, pogotkom Darka 

Jagića. U drugom poluvre-
menu, u kome je Ivančica 
dobrom igrom stvarala sve 
više prigoda, Kolarek je u 
57. minuti povisio vodstvo 
domaćina na 2:0. Tomislav 
Jagić je u 78. minuti volej 
udarcem povisio vodstvo 
Ivančice na 3:0,a zatim je 
četiri minute prije kraja, na 
asistenciju Kolareka, četvr-
ti pogodak postigao Jagić 
koji se ujedno s dva pogot-
ka okitio i naslovom najbo-
ljeg igrača. Na utakmici se 
s nekoliko atraktivnih in-
tervencija istaknuo i vratar 
Ivan Kaselj.

Momčad Ivančice za-
držala je drugu poziciju na 
prvenstvenoj tablici sa 6 
bodova zaostatka iza vo-
deće Bednje iz Beletinca 
koja ima 41 bod.(nn)

U utakmici 3. kola 2. 
NOL Centar u doigravanju 
za poredak od 5. do 8. mje-
sta odigranoj u sportskoj 
dvorani u Ivancu,  odboj-
kašice Ivanca pobijedile su 
Štrigovu s 3:0 u setovima.

- Odličnim servisima 
stvorili smo velike pro-
bleme ekipi Štrigove. Ključ 
dobivene utakmice bio 
je izbjegavanje u prijemu 
najbolje njihove igračice 
Ane Stanković na način da 
joj se ne dopusti da nam 
radi velike serije na svojoj 
servi. To smo uspjeli po-
stići zahvaljujući dobrom 
prijemu i pravovremenim 

timeoutima. U ovoj smo 
utakmici imali i odlično 

raspoložene igračice koje 
su s klupe ulazile u igru 

U utakmici 18. kola 1. HRL 
Sjever odigranoj u Podsusedu, 
rukometaši Ivančice poraženi su 
od zagrebačkog Medveščaka s 
22:34. Najfikasniji igrač u mom-
čadi Ivančice bio je Zoran Vidoni 
sa 6 golova, slijede Vedran Huđ i 
Mario Vidman s 5 pogodaka.

Uslijedio je zatim i poraz od 
KTC-a Križevci s 32:40  u utakmi-
ci odigranoj u dvorani Srednje 
škole Ivanec. Ivančica je zatim na 
gostovanju u Ivanić - Gradu  po-
ražena od Ivanića s 22:33. Doma-
ćin je u 19. minuti poveo s 12:5 te 
prvo poluvrijeme riješio u svoju 
korist rezultatom 16:9. U nastav-
ku utakmice nije došlo do ozbilj-
nijih rezultatskih preokreta, već 

je domaća momčad došla i do 
prednosti od 10 golova i vodstva 
od 22:12. To je bio znak da bodovi 
ostaju domaćinu, a Ivančani su 
ostali na začelju prvenstvene 
tablice s 9 osvojenih bodova. 
Najbolji igrači u sastavu Ivanči-
ce bili su Huđ i Kušen s 5 golova.

U utakmici 21. kola odigranoj 
u Ivancu, rukometaši Ivančice 
porazili su Osijek s 38:33. Bila 
je to jedna od ključnih utakmica 
u nastojanju Ivančice da izbori 
ostanak u 1. HRL Sjever. Nakon 
vodstva gostujuće ekipe od 5:2, 
domaćin je u 16. minuti poveo s 
9:7, a momčadi su se zatim do 
38. minute izmjenjivale u vod-
stvu. Ivančica je, predvođena Ve-

Seniorska ekipa Streljačkog kluba Jedinstvo Ivanec osvojila je bron-
čanu medalju na prvenstvu Varaždinske županije u gađanju serijskom 
zračnom puškom. Natjecanje je održano na streljani u Varaždinu, a 
ekipa Jedinstva nastupila je u sastavu: Darko Bregović, Denis Đorđe-
vić i Tomislav Petrinjak. Naslov prvaka osvojio je HT Varaždin. Najbolji 
plasman iz ekipe Jedinstva Ivanec ostvario je Bregović, bio je peti sa 
446,5 krugova. Đorđević je bio osmi sa 441,9 krugova, a Petrinjak deve-
ti. Završena je i Liga Varaždinske županije za sezonu 2016./2017. koja 
je trajala osam kola. Natjecalo se pet ekipa s 20 natjecatelja, a Jedin-
stvo je osvojilo treće mjesto. I tu su ivanečki natjecatelji pojedinačno 
bili solidni: Đorđević je bio četvrti, Petrinjak peti, a Bregović deveti.(nn)

KARAtE KLUB
Na turnirima u Virovitici, Zagrebu i Nedelišću

turnir osvojio 
K. Pečevski

U subotu, 4. ožujka, DŠR Lančić 
- Knapić u mjesnom je društvenom 
domu organizirao 3. klupski stolno-
teniski turnir. Prvo mjesto osvojio 
je Krunoslav Pečevski, drugi je bio 
Neven Varga, treći Marijan Harjač, 
a četvrti Mirko Friščić. Na turniru 
su nastupili i Ivan Bakarić, Ivan Žu-
panić, Marko Buder i Emilio Gotal. 

DŠR LANČIĆ–KNAPIĆ 3. stolnoteniski turnir 
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Trojici najboljih pehare je uručio 
Vinko Harjač, predsjednik DŠR-a 
Lančić-Knapić.(ms)

StRELJAŠtVO Streljački klub jedinstvo FUtSAL Regionalno prvenstvo srednjih škola

Srednja škola Ivanec bila je domaćin Regionalnog prvenstva za žen-
ske ekipe srednjih škola u futsalu. Nastupile su ekipe iz Međimurske, Ko-
privničke, Virovitičke i Varaždinske županije, a našu županiju predstav-
ljala je ekipa Srednje škole Ivanec.  Natjecanje se podudarilo s Danom 
škole pa je tribine popunilo više od 1.000 gledatelja, što u Ivancu već dugo 
nije zabilježeno. Ekipa Ivanca poražena je u finalu od Koprivnice 4:3 i to 
nakon udaraca sa 7 metara. Sastav: Sandra Kuča, Tea Hojsak, Ena Hoj-
sak, Janja čanjevac, Sara Bratković, Paula Štefanek, Izidora Juriša, Ma-
teja Marković, Veronika Žunar i Sara Rogina. Voditeljica: Stella Gotal.(nn)

Ekipi Jedinstva dvije bronce
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ODBOJKA Ženski odbojkaški klub Ivanec

Pobjeda nad Štrigovom, 
poraz od HAOK-a Mladosti III

NOGOMEt Nogometni klub Ivančica 

Ivančica odlična u 
nastavku prvenstva

Ivančica je momčad Obreši svladala s uvjerljivih 4:0  
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NOGOMEt NK Mladost Margečan
Loš start u nastavku 
proljetnog dijela 
prvenstva

Zlatne ivanečke 
odbojkašice
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Ivanečke odbojkašice pri vrhu su tablice
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i tom širinom smo  imali 
puno kvalitetnih rješenja – 
istaknuo je nakon pobjede 
Ivan Hrg, trener ŽOK-a.

Uslijedila je zatim uta-
kmica 4. kola u Zagrebu, s 
ekipom HAOK Mladost III, 
vodećom ekipom lige, koja 
je Ivanec porazila s 0:3 u 
setovima. Ivančanke su 
pružile velik otpor reno-
miranoj zagrebačkoj ekipi, 
što potvrđuje i podatak 
da su, uz malo sportske 
sreće, možda i mogle do-
biti drugi set (25:27). Na 
prvenstvenoj tablici ŽOK 
Ivanec je drugi, sa šest bo-
dova.(nn)

Županijsko 
prvenstvo 
osnovnih 
škola 

Odbojkašice OŠ Ivanec županijske prvakinje

Odbojkašice Osnovne 
škole Ivanec osvojile su 
naslov odbojkaških prva-
kinja Varaždinske županije 
na Županijskom natjeca-
nju osnovnih škola odr-
žanom u gradskoj dvorani 
Arena. 

Ekipa Ivanca je u sku-
pini pobijedila sa 2:0 u 
setovima OŠ Jalžabet i OŠ 
Vidovec. U finalnoj uta-
kmici mlade ivanečke od-
bojkašice svladale su II.OŠ 
Varaždin s 2:0 u setovima, 
osvojile zlatnu medalju i 
plasirale se na regionalno 
natjecanje koje će se odr-
žati u Koprivničko-križe-
vačkoj županiji.(nn)

IVANEČKA RUKOMEtNA ŠKOLA

Naši rukometaši u inozemstvu
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Više sjajnih rukometaša, među njima i Klaus Lind, ponikli su iz 
ivanečke rukometne škole

KOŠARKA Košarkaški klub Ivančica 

Sezonu završili na 8. 
mjestu prvenstvene 
tablice

Juniorska momčad 
Ivančice je od 8. do 12. 
ožujka nastupila u Osijeku 
na poluzavršnici prven-
stva Hrvatske. U prvoj uta-
kmici poražena je od Sonik 
Puntamika Zadar sa 77:87, 
međutim, ivanečki košar-
kaši dobro su odigrali uta-

kmicu u kojoj su oduševili 
gledatelje i stručnjake ob-
zirom na malu sredinu iz 
koje su stigli na prvenstvo. 
U drugoj utakmici Ivančica 
je poražena od  KK Adria-
tic Split sa 76:89, dok ju je 
u trećoj momčad Cedevite 
Zagreb porazila sa 74:95. 

Valja naglasiti da je 
plasman među šesna-
est  najboljih juniorskih 
momčadi Hrvatske ve-
lik uspjeh za košarkaše 
Ivančice i Ivanec, u od-
nosu na velika središta  
poput Zagreba, Splita, 
Zadra i dr.(nn)

Juniori Ivančice: Plasman na poluzavršnicu velik je uspjeh 
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Juniorska momčad Ivančice 
U poluzavršnici prvenstva Hrvatske

Poluzavršnica natjecanja srednjih 
škola u košarci za mladiće
Srednja škola plasirala se u 
završnicu državnog prvenstva 

Ivanečka košarkaška ekipa u Poreču će jurišati na naslov 
prvaka Hrvatske
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Ivančica u teškoj borbi za 
ostanak u 1. HRL Sjever

Momčad Ivančice godišta 2002. i mlađeg odigrala je u čazmi dvi-
je utakmice 10. kruga Prve hrvatske mlađe kadetske rukometne lige 
Sjever. Ivančica je pobijedila čazmu s 23:20, a poražena je od Bjelo-
vara s 13:19. Ivan Koški bio je najefikasniji, postigao je 12 pogodaka. 
Slijede Miha Krtanjek s 9 te Adrijan Đurin i Leon Grahek sa 6 golova.

Rukometaši 2006. i mlađi odigrali su u Varaždinu dvije utakmice 
10. kruga 1. HRL Sjever, dječaci B i u obje izborili uvjerljive pobjede. U 
prvom su susretu svladali MRK Vidovec s 23:9, a u drugoj RK Varaž-
din s 23:2. Jakov Levanić postigao je ukupno 12 golova, Borna Marušić 
7, Leo Gotal i Dan Lepoglavec po 6, a Vito Škorak 5 golova. Momčad 
Ivančice vodeća je na prvenstvenoj tablici s 32 osvojena boda.(nn)  

Druga momčad 
Ivančice, 3. HRL Sj.
Ivančica II – 
Concordia: 36:31

Druga rukometna momčad 
Ivančice poražena je od KTC-
a iz Križevaca sa 16:29 (8:14) u 
utakmici 18. kola 3. HRL Sjever 
odigranoj u dvorani Srednje ško-
le Ivanec. Uslijedila je utakmica 
u Grubišnom Polju i poraz od 
momčadi Ilove s 18:35. U utakmi-
ci 20. kola, rukometaši Ivančice II 
na domaćem su terenu pobijedili 
Concordiu iz Lepoglave. Zoran 
Vidoni zabio je 11 golova, Filip Ca-
njuga 7, a Patrik Fodrek i Roland 
Sever Vitez po 2 gola.(nn)

Momčad 2006. uvjerljivo vodeća dranom Huđem i preko raspolo-
ženog Mateja Šagija, u 45. minuti 
došla do prednosti od 29:24 te 
u finišu utakmice velikom bor-
benošću cijele momčadi uspjela 
zadržati prednost i ostvariti po-
bjedu. Svaka utakmica do kraja 
prvenstva bit će ujedno i kvali-
fikacijska za Ivančane i njihove 
konkurente u donjem dijelu pr-
venstvene tablice.(nn)
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Svi građani, učenici i ma-
lišani pozvani su da se u 
subotu, 8. travnja, odazovu 
uskrsnoj izložbi koju na grad-
skoj špici priređuje Grad Iva-
nec u suradnji s dvadesetak 
udruga, KUD-ova, učeničkih 
zadruga, škola, dječjih vrtića, 
OPG-ova i ženskih ogranaka 
političkih stranaka. Roditelji, 
bake i djedovi pozvani su da 
na izložbu dovedu djecu i ma-
lišane, koji će pod vodstvom 
Uskrsnog zeca i zečice te vr-
tićkih teta tijekom prijepod-
neva bojati velike pisanice i 
sudjelovati u raznim prigod-
nim uskrsnim igrama. 

Svi koji mogu neka sa 
sobom donesu i pisanice 
kojima će okititi stabalce, a 
koje će i ove godine tijekom 
cijelog Velikog tjedna i uskr-
snih dana krasiti gradsku 

špicu. Sajam počinje oko 8 
sati i trajat će tijekom cijelog 
prijepodneva, a bit će izlože-
ne pisanice, uskrsni suveniri 
i ukrasi, razne rukotvorine 
tematski vezane uz Uskrs, 

a pojedine udruge građana 
prikazat će tradicionalni za-
gorski uskrsni stol. 

Izložba će biti prodajnog 
karaktera, a to znači da će 
posjetitelji moći za svoju obi-
telj, rodbinu i prijatelje po pri-
stupačnoj cijeni kupiti kakav 
lijep uskrsni suvenir ili pone-

što od domaćih proizvoda iz 
ponude OPG-ova.

Organizacijski detalji 
izložbe s predstavnicima 
udruga, i ustanova dogovo-
reni su na sjednici Vijeća za 
kulturu Grada Ivanca održa-
noj u srijedu, 22. ožujka.

U drugom dijelu sastan-
ka razgovaralo se o progra-
mu za Dane grada Ivanca. 
Budući da će i ove godine 
program biti iznimno bogat 
te da je dobar dio termina i 
prije i poslije središnje pro-
slave (23. – 25. lipnja) već 
rezerviran za razne mani-
festacije, sve udruge koje o 
Danu grada planiraju odr-
žavanje pojedinih priredbi 
zamoljene su da se jave u 
Grad, radi koordinacije ter-
mina, kako ne bi došlo do 
preklapanja.(ljr)

   Marija Horvat, korisni-
ca Caritasova doma sv. Iva-
na Krstitelja u Ivancu, svoj 
je 100. rođendan proslavila 
u društvu kolega i kolegica 
te cijelog kolektiva na čelu 
s ravnateljem Tomislavom 
Jalšovcem. Gđa Marija vrlo 
je pobožna (i zdravlje je još 
dobro služi) pa je u petak, 
24. ožujka, sa zadovolj-

stvom nazočila misi koju 
je njoj u čast – ali i njenoj 
kolegici Josipi Talan, koja 
je nedavno proslavila svoj 
105. rođendan i najstarija 
je osoba u našoj župani-
ji – predvodio varaždinski 
biskup msgr. Josip Mrzljak. 
Nakon mise, slavlje je na-
stavljeno uz svečani ručak i 
rođendansku tortu. 

   Gospođi Horvat dobro 
zdravlje i dug život želi i 
uredništvo Ivanečkih novi-
na!

   Sjajan uspjeh članica Ple-
snog kluba Ivančica na natje-
canju ESDU DanceStar Croatia 
2017. u Zagrebu, koji je dio me-
đunarodne plesne turneje Dan-
ceStar World Tour 2017. i ujedno, 
kvalifikacijski turnir za svjetsko 
natjecanje! Potvrđuje to poda-

tak da su se u konkurenciji 1.700 
plesača iz Austrije, Slovenije, BiH 
i Hrvatske, naše plesačice u više 
kategorija plasirale na Svjetsko 
prvenstvo World Dance Ma-
sters, koje će se od 24. do 28. 
svibnja održati u Poreču.

   U A ligi (top klasa), boje Ivan-

CARItASOV DOM  Biskup josip Mrzljak predvodio misno slavlje

Marija Horvat proslavila 100. rođendan

Na misi u Caritasovu 
domu sv. Ivana 
Krstitelja (gđa Horvat je 
druga zdesna, u crnom)

U čast dugovječnih stanarki 
ivanečkoga doma misu je služio 
biskup J. Mrzljak
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U SUSREt USKRSU U suradnji Grada Ivanca, udruga i ustanova

Uskrsni sajam na 
gradskoj špici u 
subotu, 8. travnja

Plesni klub Ivančica sve više brendira Ivanec (i) kao 
plesni centar Senior open grupa boje Ivanca na Svjetskom će prvenstvu 

braniti u A klasi

 ˝ Sve udruge 
koje o Danu grada 
planiraju održavanje 
pojedinih priredbi 
zamoljene su da 
se jave u Grad, radi 
koordinacije termina
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PLESNI KLUB IVANČICA 
Sjajni rezultati na među-
narodnoj plesnoj turneji 
u Zagrebu

Ivanečke plesačice plasirale 
se na Svjetsko prvenstvo

ca i svog kluba branit će plesačica 
Marina Cujzek u kategoriji senior 
lyrical solo. U senior open grupi, 
na svjetsko se plasirala skupina 
ivanečkih plesačica u sastavu: 
Helena Galić, Ana-Marija Strmeč-
ki, Paula Svetec, Nika Putar, Kori-
na Šincek, Lea Canjuga, Martina 
Osmanović i M. Cujzek. U B ligi 
(standard), plasman na svjetsko 
natjecanje su u senior jazz paro-
vima izborile Martina Osmanović 
i M. Cujzek, zatim, minići open 
formacija te junior open grupa.

   Inače, na ovom je natjecanju 
Plesni klub Ivančica sudjelovao s 
11 točaka u različitim kategorija-
ma i dobnim skupinama, a većina 
ih je postigla odlične rezultate. 
Treća mjesta su osvojili junior 
jazz par i kadeti jazz formacija, 
četvrto mjesto je izborio open 
par kadeta, peto – juniori lyrical 
trio i junior jazz formacija, a še-
sto – junior lyrical par.

 ˝ U top A klasi, boje Ivanca u Poreču će braniti M. Cujzek 
(senior lyrical solo) te osam plesačica u senior open grupi


